
Zápisnica 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané dňa 27. 12. 2018 

 

Prítomní: 

MVDr. Július BALOG, MUDr. Radovan BANÍK, JUDr. Bronislava GARAJOVÁ, Pavel 

GAVALEC, Mgr. Pavel JÁNOŠÍK, Ján KROMHOLC, Mário KURÁK, Ing. Miroslav 

MACOVE, Zdenko RAČKO, Bc. Ján SKÝPALA, Mgr. Lenka SOJKOVÁ, Karol ŠVINGÁL,  

Bc. Martina TÓČIKOVÁ 

 

Ospravedlnení:                                  - 

Primátorka:                          Mgr. Martina BRISUDOVÁ 

Hlavný kontrolór:                Ing. Tomáš  Š K R A B Á K 

Zapisovateľka:                            Marta KUPČEKOVÁ 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájila a viedla primátorka mesta Mgr. Martina 

Brisudová, ktorá privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že na zasadnutí je prítomných 

13 poslancov a preto je uznášaniaschopné. 

 

Za zapisovateľku určila:                                     Martu KUPČEKOVÚ 

 

Kto je za to, aby  overovateľmi zápisnice boli:   1. Mgr. Lenka SOJKOVÁ 

                                                                            2. Ján KROMHOLC 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli Mgr. Sojková a p. Kromholc?    

13 za                                                  - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                                                                                                                                                     

Návrhová komisia: 

• Zdenko RAČKO 

• Mário KURÁK 

• Bc. Ján SKÝPALA 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

13  za                                         - proti                                   - sa zdržal hlasovania  

 

PROGRAM: 

1. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Poltár na rok 2019 

 s výhľadom na roky 2020 – 2021  

2. Návrh rozpočtu mesta Poltár na roky 2019 - 2021 

3. Návrh na zmenu rozpočtu RO č. 55 – 81 

4. Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti škôl za r. 2017/2018 

5. Žiadosť o prenájom nebytových priestorov na mestskej tržnici 

6. Kúpa pozemku pod miestnou komunikáciou na Ul. slobody v Poltári 

7. Odpredaj bytu č. 23 v bytovom dome s. č. 694 a pozemku pod bytovým  
domom na Ul. železničnej pre Kamila Oláha a Marcelu Oláhovú 

8. Zámer predaja pozemkov pod bytovými domami na sídlisku na Podhorskej ul. 
9. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra a MsZ na I. polrok 2019 

10.   Správa o výsledkoch kontroly pracovnoprávnych vzťahov a výdavkov na odmeňovanie 

zamestnancov v podmienkach MsÚ Poltár za rok 2017 
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11.  Správa o výsledkoch kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Poltári za I. 

polrok 2018 

12.  Správa o výsledkoch kontroly postupu verejného obstarávateľa pri zadávaní zákazky 

s nízkou hodnotou – Prípojka dažďovej kanalizácie na Podhorskej ulici v Poltári 

13.  Správa o výsledkoch kontroly záznamov o prevádzke dopravných prostriedkov v 

príspevkovej organizácii Mestský podnik služieb Poltár 

14. R ô z n e 

15. Diskusia – interpelácia      

16. Záver 

 

primátorka 

-podklady boli zaslané poslancom domov a zverejnené na internetovej stránke mesta, 

program obsahuje 16 bodov. 

Navrhla doplniť: 

-informáciu o poverení poslanca vykonávaním zástupcu primátora pred bod č. 1 

-RO č. 82 – 85, potreba vznikla po zaslaní materiálov 

-bod č. 14 zrušenie uznesenia č. 11/2011, II/A/4 

 

Hlasovanie za pôvodný návrh: 

5 za                                                     - proti                               8 sa zdržali hlasovania 

Návrh nebol schválený. 

 

Hlasovanie za program doplnený o tri ďalšie body: 

9 za                                                     - proti                               4 sa zdržali hlasovania 

 

1. Informácia o poverení poslanca vykonávaním zástupcu primátora  

 

primátorka 

-v zmysle § 13 b/, ods. 1 zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov  

                                       poverujem 

 

JUDr. Bronislavu Garajovú, poslankyňu MsZ v Poltári vykonávaním funkcie zástupkyne 

primátorky dňom 27. 12. 2018. 

 

UZNESENIE č. 5/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

BERIE NA VEDOMIE 

informáciu  primátorky mesta o poverení JUDr. Bronislavy Garajovej, poslanca MsZ, za 

zástupcu primátorky mesta Poltár 

13 za                                                      - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

2. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Poltár na rok 2019 

 s výhľadom na roky 2020 – 2021  

hlavný kontrolór 

-v rámci zákona bolo predložené stanovisko na r. 2019 s výhľadom na r. 2020 – 2021. Po 

doplnení rozpočtu pôvodne zverejneného, konštatoval, že je v súlade s ustanoveniami zákona 
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O rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Bola dodržaná informačná povinnosť 

v súvislosti so zverejnením rozpočtu. Pôvodný návrh bol zverejnený 24. 11., po doplnení 

klasifikácie 3. 12. 2018. 

Čo sa týka bilancie rozpočtu, je uvedený prehľad tabuľkový, v ktorom porovnával 

s predchádzajúcimi rokmi. Návrh rozpočtu na r. 2019 bol koncipovaný ako vyrovnaný. Príjmy 

a výdavky predstavujú 6.130.651, 64. Bežný rozpočet bol zostavený ako prebytkový, 

kapitálový ako schodkový. Finančné operácie boli koncipované ako prebytkové. 

V porovnaní s rokom 2018 je predpokladaný nárast príjmov a výdavkov. Nárast 19, 61 %. 

Najväčší podiel majú prostriedky z rezervného fondu na kapitálové výdavky. Čo sa týka 

rozpočtu príjmov, tam uvádza základné údaje. Mal niekoľko drobných pripomienok, ktoré 

prešli s vedúcou ekonomického oddelenia. Išlo o ekonomickú klasifikáciu v rámci niektorých 

položiek. Čo sa týka programového rozpočtovania, máme trochu rezervy, treba to doriešiť 

a zlepšiť. Rozdelil to podľa funkčnej klasifikácie. Najväčšie prírastky sa týkali kategórie 610, 

620 mzdy a fondy, čo súvisí s 10 % navýšením pedagogickým zamestnancom od nového roka 

a zmenou stupníc platových taríf zamestnancov vo verejnej službe, kde sú tie prírastky zatiaľ 

dosť výrazné. 

Čo sa týka mestskej samosprávy uviedol, že rozpočtové výdavky nezohľadňujú potrebu 

finančných prostriedkov v súvislosti s odstupným pre odchádzajúceho primátora. Bude to 

potrebné riešiť. 

Čo sa týka polikliniky 2 750 €, stav z r. 2018, nie je opodstatnený, lebo tam išlo o jednorazové 

akcie, ktoré boli odsúhlasené MsZ a nepredpokladáme, že sa budú realizovať v ďalšom roku. 

Navrhol tieto prostriedky ako rezervu. 

Čo sa týka prírastkov v rámci MsZ, tam sú výrazné prírastky z dôvodu nákupov notebookov 

pre nových poslancov. 

Čo sa týka oblasti skládka Slaná Lehota, ale týka sa to všetkých zamestnancov s prevahou 

manuálnej práce, či sú to opatrovateľky, kuchárky, upratovačky, strážnici, bude treba 

prehodnotiť podmienky stanovené v kolektívnej zmluve. Zohľadnilo sa to, že staré platové 

tarify boli nízke, čo sa odstránilo novými tarifami, teda podmienka je stanovená, že idú 

automaticky do najvyššieho stupňa. Bude to podľa neho pôsobiť diskriminačne v porovnaní 

s ostatnými zamestnancami, ostatnými triedami. Čo sa týka zamestnancov skládky, bola 

podmienka, ktorá bola naplnená v r. 2018, udržať tieto pracovné miesta. 

Čo sa týka spoločného obecného úradu do rozpočtu sa dostali len tarifné platy, nie sú tam 

zohľadnené odmeny v rámci kolektívnej zmluvy, týkajúce sa jubileí a ďalších vecí. Bude to 

riešiť RO. 

Čo sa týka bytovej politiky, nebolo zahrnuté do rozpočtu zvýšenie tarifného platu 15 %. 

Čo sa týka MsPS, ide o podobný prípad, čo sa týka zamestnancov skládky, tiež idú podľa 

našej kolektívnej zmluvy. 

Bolo prehodnotené zníženie na položke r. 2018 o 5.000 €. Jedná sa o správu a údržbu 

verejného osvetlenia. Bolo to konzultované so zástupcami MsPS. 

V rozpočte MsPS boli zahrnuté aj výdavky na podnikateľskú činnosť, ktoré nemali byť kryté 

z príspevku zriaďovateľa. Na toto upozornil pri záverečnom účte. 

Neboli zohľadnené na MsPS výdavky, ktoré vyplynuli z nového zákona, kde mestská 

samospráva je povinná starať sa o prístupové cesty, doteraz mali za povinnosť majitelia 

nehnuteľnosti. 

Uvádza percentuálne nárasty, čo sa týka miezd. Čo sa týka miezd Centra voľného času, Ul. 

slobody, tam bol návrh v rámci 610, 620 zníženie výdavkov a navrhované výdavky kategórie 

620 pôsobia neprimerane nízko s porovnaním návrhu v kategórii č. 610. 

Bude treba venovať pozornosť programovému rozpočtu. Toto je povinnosť obce od r. 2009. 
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Neboli zohľadnené pripomienky kontrolóra, čo sa týka komisií MsZ o poskytovaní dotácií 

z rozpočtu mesta. Nebolo prijaté VZN, ide to v starom režime.  

Po zohľadnení upozornení odporúča rozpočet na r. 2019 schváliť. 

 

Mgr. Jánošík 

-má výhrady k rozpočtu. V niektorých kolonkách sú nuly. Nevie, že ak sa bude v rámci 

rozpočtu niečo robiť v r. 2019, aby tam boli finančné prostriedky. 

Podprogram 2, celomestské propagačné podujatia - 0,  

mestský rozhlas, vieme že sú problémy - 0, 

 protipožiarna bezpečnosť - 14.000 €.  

To znamená z toho DHZ 10.000 a občianske združenie 4.000. Trochu je to nadsadené. 

Niekedy, 3 roky dozadu, mali DHZ 2.000 a predtým v r. 2001 – 2004 mali 60.000 Sk. 

Rozpočet sa zvýšil, možno by sa tieto financie zišli inde. 

CO je 500 €, nevie kto to robí, masky odišli zo školy. Dostával 35 €, teraz je to zaujímavé, 

v akom je to stave, určite sa na to pozrie. 

Odpadové hospodárstvo, čisté mesto, tam je dosť vysoká položka 121.138 €, uloženie odpadu 

50.000, zber a odvoz odpadu vlani 62.000, teraz 71.138 €, separovaný zber 0. Ako 

separujeme? Ľudia nie sú motivovaní. 

712 – chodníky je 0, chodníky sa nerobia 8 rokov. Niektoré chodníky sú nedokončené od čias 

p. Koršoa. Na Ul. slobody nie sú dokončené chodníky, Fučíkova ... Máme materiál a mali by 

sme na to dať. 

Parkoviská, to isté. Teraz sa robili, museli sa nájsť finančné zdroje. Bude ich treba 

rozširovať. Čiastka 10. 000 – 15. 000 mohla byť. 

Šport v meste – 315.910, objavila sa taká položka. Tam je asi chyba. Teraz je plánovaných 

113.810 na všetky druhy športu. 

Strážnici na skládke TKO: 18.592 – 22.450 budúci rok. Chcel vedieť, či tie zmluvy so 

zamestnancami boli ukončené. Malo to byť na obdobie 5 rokov. Z týchto peňazí by navrhol na 

parkoviská, chodníky. Na základe čoho prebieha stráženie skládky ďalej. 

 

Bc. Skýpala 

-na žiadosť hlavného kontrolóra boli dodatočne poslancom zaslané aj prílohy k návrhu 

programového rozpočtu. Príloha 3 na poslednej strane je rozpis návrhu kapitálových 

výdavkov r. 2019, nákup pozemkov 50.000, rekonštrukcia komunikačnej štruktúry 180.000. 

Možno to nie je priamo v rozpočte ako údržba chodníkov, ale v priebehu roka sa dajú tieto 

kapitálové výdavky použiť na iné. Určite sa rekonštrukcie MK budú dať riešiť z týchto 

projektov, ktoré sa nebudú dať rekonštruovať, alebo nebudú realizované v plnej sume, ako sú 

rozpočtované. 

 

Mgr. Jánošík 

-pripravovalo to ekonomické oddelenie,  je nedokončený chodník od bl. „O“. Bolo by treba 

pokračovať. 

 

primátorka 

-čo poslanci dostali a čo bolo zverejnené bol programový rozpočet, z čoho vychádzal aj  

p. Jánošík. Po intervencii hlavného kontrolóra, bol zaslaný položkový rozpočet, kde je 

vyčlenených 180.000 na kapitálové výdavky a opravu MK. 
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UZNESENIE č. 6/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

BERIE NA VEDOMIE  

odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Poltár na rok 2019  

s výhľadom na roky 2020 – 2021  

 

13 za                                                      - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

 

3. Návrh rozpočtu mesta Poltár na roky 2019 – 2021 

primátorka 

Návrh rozpočtu mesta na r. 2019 s výhľadom na r. 2020 – 2021 majú poslanci k dispozícii. 

Pracovný materiál bol zaslaný elektronicky, návrh bol zverejnený na oficiálnej stránke mesta 

24. 11. a 3. 12. položkový rozpočet mesta. Celkový návrh rozpočtu na r. 2019 je koncipovaný 

ako vyrovnaný, bežný rozpočet je zostavený ako prebytkový, kapitálový rozpočet je 

navrhovaný ako schodkový a finančné operácie sú navrhnuté ako prebytkové. V celkovom 

návrhu rozpočtu na r. 2019 príjmy a výdavky predstavujú sumu 6.130.651, 64 €. 

 

UZNESENIE č. 7/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

a/ S C H V A Ľ U J E 

 

Rozpočet vrátane programov a podprogramov mesta Poltár na rok 2019 podľa príloh: 

  

   Rozpočet na rok 2019 

Príjmy spolu 6 130 651,64 

Bežné príjmy 5 295 157,00 

Kapitálové príjmy    130 271,06 

Finančné operácie príjmové    705 223,58 

Výdavky spolu 6 130 651,64 

Bežné výdavky 5 133 772,00 

Kapitálové výdavky     935 354,64 

Finančné operácie 

výdavkové 

     61 525,00 

Hospodárenie obce 0 

 

13 za                                                      - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

 

b/ B E R I E   N A  V E D O M I E 

 

viacročný rozpočet vrátane programov a podprogramov mesta Poltár na roky 2020, 

2021 podľa príloh 
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 Rozpočet na rok 

2020 

Rozpočet na rok 

2021 

Príjmy spolu 5 357 308,00 5 409 884,00 

Bežné príjmy 5 356 308,00 5 408 884,00 

Kapitálové príjmy        1 000,00        1 000,00 

Finančné operácie príjmové              0,00               0,00 

Výdavky spolu 5 357 308,00 5 409 884,00 

Bežné výdavky 5 117 783,00 5 170 359,00 

Kapitálové výdavky    178 000,00    178 000,00 

Finančné operácie 

výdavkové 

     61 525,00      61 525,00 

Hospodárenie obce 0 0 

 

 

13 za                                                      - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

4. Návrh na zmenu rozpočtu RO č. 55 – 85 

primátorka 

-RO sa týkajú predchádzajúceho volebného obdobia, ide o presun v rámci schváleného 

rozpočtu, kde sa nemenia celkové príjmy a výdavky. Takéto RO MsZ schvaľuje, alebo je 

povolené prekročenie ceny výdavkov. Takéto MsZ berie na vedomie. 

   

RO č.55 – týmto rozpočtovým opatrením sa upraví rozpis normatívnych a nenormatívnych fin.  

prostriedkov ( transferov) poskytnutých zo štátneho rozpočtu pre ZŠ Slobody, ZŠ Školská a to 

na: odchodné, školu v prírode, dopravné, vzdelávacie poukazy a prenesené kompetencie. Bol 

navýšený transfer na matričnú činnosť, voľby a pre Zariadenie sociálnych služieb Poltár. 

Navýšenie v príjmovej časti rozpočtu sa rovná navýšeniu vo výdavkovej časti rozpočtu. 

 

UZNESENIE č. 8/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

BERIE NA VEDOMIE: 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 55 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 312 – Transfery v rámci verejnej správy     Suma 

Odchodné ZŠ Slobody        2 233,00 

Škola v prírode ZŠ Školská          -750,00 

Dopravné  ZŠ Slobody                 2 482,00 

Dopravné  ZŠ Školská                  2 052,00 

Vzdelávacie poukazy ZŠ Slobody                                  218,00 

Vzdelávacie poukazy ZŠ Školská                                -38,00 
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Prenesené kompetencie ZŠ Slobody (normatívne fin. prostr.)           6 447,00 

Prenesené kompetencie ZŠ Školská (normatívne fin. prostr.)            3 098,00 

Matričná činnosť           378,55 

Voľby do orgánov samosprávy      6 528, 91 

Zariadenie sociálnych služieb – finančný príspevok                       61 764,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 FK     EK      Suma 

Odchodné ZŠ Slobody  610    1 497,00 

                                                           620                            736,00 

Škola v prírode ZŠ Školská        -750,00 

Dopravné  ZŠ Slobody                2 482,00 

Dopravné  ZŠ Školská               2 052,00 

Vzdelávacie poukazy ZŠ Slobody                   218,00 

Vzdelávacie poukazy ZŠ Školská         -38,00 

Prenesené kompetencie ZŠ Slobody (normatívne fin.prostr.) 6 447,00 

Prenesené kompetencie ZŠ Školská (normatívne fin.prostr.) 3 098,00 

Matričná činnosť           378,55 

Voľby do orgánov samosprávy      6 528,91 

Zariadenie sociálnych služieb – finančný príspevok                       61 764,00 

 

13 za                                                      - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

RO č. 56 -  Mestský podnik služieb požiadal o navýšenie rozpočtu na rok 2018 a to v položke 

632 – Energie – spotreba elektrickej energie a spotreba plynu na kúpalisku, 633 – Všeobecný 

materiál – na nákup kvetov, 637 – Služby – daň z motorových vozidiel, poistenie kúpaliska, 

povinné zmluvné poistenie motorových vozidiel, odborná ročná prehliadka PZ, vývoz 

kontajnerov v meste. Žiadosť je prílohou rozpočtového opatrenia. 

Diskusia: 

JUDr. Garajová 

-toto sú všetko výdavky, o ktorých MsPS vedel dopredu. Sú to predvídateľné výdavky. Každý 

dobrý hospodár vie, že si musí zaplatiť povinné zmluvné poistenie z motorových vozidiel. 

Nebude súhlasiť, aby sa toto MsPS preplácalo naviac. Pokiaľ MsPS vedel, že bude treba 

navýšiť rozpočet, nemal dovoliť zvyšovať počet pracovníkov. V septembri bol prijatý ďalší 

zamestnanec Páriš, ktorý pravdepodobne má nejakú prácu na MsPS. Správny manažér, ktorý 

vie, že nemá na energie, kvety, povinné zmluvné poistenie, nemôže brať ďalšieho 

zamestnanca. Hlasovať za to nebude. Opýtala sa p. Solivajsa, prečo bol zobratý ďalší 

zamestnanec, keď vedel, že nemá zaplatené za kvety z jarného, alebo letného obdobia. 

 

Ing. Solivajs 

-žiadny zamestnanec, z tých, ktorí boli, nechceli túto prácu vykonávať 
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JUDr. Garajová 

-koľko má MsPS zamestnancov? 

Ing. Solivajs 

-15 

JUDr. Garajová 

-akú mal pracovnú náplň? 

Ing. Solivajs 

-kosenie a polievanie trávnikov v TJ, mal sa starať o budovu 

JUDr. Garajová 

-keď máte 15 zamestnancov,  jeden z nich mal prácu prijať 

 

Bc. Skýpala 

-v minulosti sa na MsPS dodatočne schvaľovali navýšenia. Nie je to správne. Zarazilo ho, že 

MsPS žiada uhradiť. Keď je faktúra z X., XI. mesiaca, tie ešte človek, že dobre, že robia 

verejnoprospešnú činnosť, je to samostatný právny subjekt, ale vykonávajú aj pre mesto veľa 

činností. Zaráža ho, že musíme preplácať neuhradené faktúry za povinné zmluvné poistenie, 

ktoré sú z júna. My chodíme na autách bez povinných zmluvných poistení? Niečo by sa stalo 

a kto potom uhradí škodu? Keď je neuhradené PZP, pri akomkoľvek probléme by sme všetko 

museli uhradiť v plnej výške my, MsPS, nakoniec asi mesto. Je to taká výhrada voči p. 

Solivajsovi. 

On je tu 4 roky, riešilo sa to bohužiaľ týmto spôsobom. 27. 12. to nevyriešime. Je to vzniknutý 

problém. Nevyplatením nevieme, či by sme niečo  vyriešilo v pozitívnom slova zmysle. Treba 

týmto veciam predísť. Musíme prijať také opatrenie, aby sa niečo také neopakovalo. Nevie, 

aké právne dôsledky by to malo, keby sme neuhradili. Ani on sa s tým 100 % nestotožnil. 

 

Ing. Solivajs 

-tie faktúry uhradilo mesto. Oni sú dlžní mestu. Dostane príspevok a z toho zaplatí mestu. 

 

primátorka 

-my to budeme uhrádzať z participatívneho rozpočtu, ktorý bol určený pre občanov na 

jednotlivé projekty. Taký objem finančných prostriedkov sa nenašiel, aby slúžil na vykrytie 

faktúr. 

 

UZNESENIE č. 9/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 56 
V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č.  
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583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 01.1.1  Výkonné a zákonodarné orgány 

Ekon. klasifikácia             Suma 

633 Participatívny rozpočet      -7 971,53  

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 06.2.0  Rozvoj obcí (Mestský podnik služieb) 

Ekon. klasifikácia          Suma 

632 Energie            952,00 

633 Materiál                    1 393,44 

637 Služby                              5 626,09 

10 za                               3 proti                                       - sa zdržal hlasovania 

                                       / JUDr. Garajová, Švingál, Mgr. Sojková/ 

 

RO č. 57 - dňa 28.11.2018 bola na MsÚ doručená žiadosť zo Základnej umeleckej školy Poltár pre 

vykonanie zmeny rozpočtu v uvedených položkách. Presunuté finančné prostriedky z položiek 610 

a 620 na 633 budú použité na zakúpenie materiálno – technického vybavenia školy, hlavne zakúpenie 

notebookov pre učiteľov, aby mohli pracovať s informačným systémom i - ZUŠ a na výchovno – 

vyučovací proces so žiakmi, kancelársky materiál, učebné pomôcky a hudobné nástroje pre žiakov 

v Poltári a na 6 elokovaných triedach na vyučovací proces a reprezentácii školy na verejnosti 

a regionálnych a celoslovenských súťažiach i s medzinárodnou účasťou.  

UZNESENIE č. 10/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 57 
V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

Vo výdavkovej časti rozpočtu Základná umelecká škola: 

Funkčná klasifikácia 09.5.0  

Ekon. Klasifikácia             Suma 

 - 610 Mzdy                                                                          - 4 100,00 

 - 633 Materiál                                                                       4 100,00 

 - 620 Odvody do poisťovní                                                   - 790,00 

 - 633 Materiál                                                                         790,00  

12 za                                       - proti                      1 sa zdržal hlasovania /Gavalec/ 

                                                                                             

 

RO č. 58 – vo výdavkovej časti rozpočtu školskej jedálne pri MŠ Sklárska bola potrebná 

zmena rozpočtu  a to presun z položky 637 – služby  na položku 635 – oprava a údržba 

z dôvodu navýšenia nákladov na opravu elektrickej rúry. 
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UZNESENIE č. 11/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 58 
 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.6.1 -  ŠJ pri MŠ Sklárska 

Ekon. klasifikácia                                        Suma 

- 635  Údržba prev. strojov                     55,00 € 

- 637  Všeobecné služby                                         - 55,00 €  

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

RO č. 59 – rozpočet na záujmové vzdelávanie bol schválený na položke 642 – transfery. 

Finančné prostriedky vo výške 4 212 € boli použité v priebehu roka na nákup cukroviniek 

a občerstvenia na akcie – MDD a Mikuláš, ktoré bolo potrebné preúčtovať na položku 633 – 

reprezentačné. 

UZNESENIE č. 12/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 59 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.5.0 – Záujmové vzdelávanie 

Ekon. klasifikácia                                        Suma 

- 633 Reprezentačné                                                      4 212,00 € 

- 642 Transfery                                                                -4 212,00 € 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 
 

RO č. 60 – vo výdavkovej časti rozpočtu hlavného kontrolóra bol nutný presun z položky 632 

energie vo výške 20 € z čoho 10 € sa presunulo na cestovné náhrady a 10 € na príspevok do 

doplnkového dôchodkového poistenia. 
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UZNESENIE č. 13/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 60 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 01.1.2 - Kontrola 

 

Ekon. klasifikácia          Suma 

      -     632 Energie                                                                  -20,00 

620 Odvody do poisťovní                    10,00 

631 Cestovné náhrady                                                              10,00  

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

 

RO č. 61 – z dôvodu prekročenia čerpania rozpočtu na položke 637 – školenia bolo potrebné 

presunúť 200 € z položky 633 – všeobecný materiál. 

 

UZNESENIE č. 14/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 61 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a)presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 - REGOB 

 

Ekon. klasifikácia        Suma 

      -     633 Všeobecný materiál      -200,00 

637 Služby                    200,00    

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 
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RO č. 62 – uvedená zmena bola potrebná z dôvodu vyplatenia cestovných náhrad 

zamestnancovi, ktorý sa zúčastnil školenia civilnej obrany. 

UZNESENIE č. 15/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 62 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 02.2.0 – Civilná obrana 

Ekon. klasifikácia  

                                       Suma 

- 631   Cestovné náhrady                                                         34,00 € 

                                              

- 633   Materiál                                                                      - 34,00 €    

                           

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

RO č. 63 – zmena rozpočtu strediska Zbor pre občianske záležitosti – ZPOZ nastala 

vyplatením odmien za viac vykonaných občianskych obradov ako bolo rozpočtované. 

 

UZNESENIE č. 16/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 63 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 08.2.0 -  ZPOZ 

Ekon. klasifikácia                                        Suma 

- 637  Odmeny a príspevky                                  790,00 € 

- 633  Reprezentačné                                                     - 790,00 €  

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 
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RO č. 64 – zmena kapitálového rozpočtu vo výške 30.000 EUR  je na základe uzatvorenej 

zmluvy o spolupráci a financovaní podpory ochrany pred požiarmi, a to na projekt „Hasičská 

zbrojnica PHZ Poltár – stavebné úpravy. Bežný rozpočet vo výške 211, 96 € je navýšený 

z dôvodu priznania refundácie nákladov PHM pri zásahovej činnosti. Navýšenie v príjmovej 

časti rozpočtu sa rovná navýšeniu vo výdavkovej časti rozpočtu. 

UZNESENIE č. 17/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

BERIE NA VEDOMIE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 64 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a  c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 312                                       Suma 

  -  Dotácia na refundáciu nákladov na PHM                                         211,96 € 

 

Ekon. klasifikácia 322                                       Suma 

  - Dotácia z MV SR na projekt „Hasičská zbrojnica  

      DHZ – stavebné úpravy                                             30 000,00  € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 03.2.0 – Požiarna ochrana 

Ekon. klasifikácia                                                                                  Suma 

   - 634 PHM                                                                                            211,96  € 

   - 700 Rekonštrukcia požiarnej zbrojnici                                         30 000,00 € 

 

 13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

RO č. 65 – zmeny rozpočtu na stredisku požiarna ochrana boli vykonané z dôvodu zakúpenia 

zásahového odevu, obuvi, rukavíc a výpočtovej techniky. Presun fin. prostriedkov bol 

uskutočnený z položiek 631 – cestovné náhrady, 634 – dopravné a 637 – služby. 

UZNESENIE č. 18/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 65 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  
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Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 03.2.0 -  Požiarna ochrana 

Ekon. klasifikácia                                        Suma 

- 631  Cestovné náhrady                             - 492,00   € 

- 633   Všeobecný materiál- pracovné odevy,                     2 267,00  € 

                                             Výpočtová technika                1 232,00  € 

                                              Všeobecný materiál                 785,00  €  

- 634  Dopravné -  PHM                                                  -    400,00  €    

                           -  servis údržba                                     - 1 792,00  €                                                                                   

- 637   Špeciálne služby                                                   - 1 600,00  € 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

 

RO č. 66 -  z dôvodu nezahrnutia do rozpočtu výdavkov na odmeny a odvody do poisťovní za 

mimopracovnú činnosť bol nutný presun z položiek 637 – služby. Tiež bol nutný presun 

z položky 635 – údržba budov na položku 632 energie. 

UZNESENIE č. 19/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 66 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 10.7.0 – Komunitné centrum 

 

Ekon. klasifikácia          Suma 

      -     637 Služby                                                                 - 470,00 

      -     635 Rutinná údržba budov     - 195,00 

610 Mzdy, platy a ostatné vyrovnania                                     326,00 

620 Odvody do poisťovní                                                        144,00 

632 Energie                   195,00  

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

 

RO č. 67 -  v rámci strediska prevádzka polikliniky bolo potrebné presunúť z položky 632 – 

energie na položky 636 – nájomné  a to z dôvodu vyplatenia preplatkov na nájomnom 

v budove polikliniky jednotlivým doktorom. Ďalej bolo nutné presunúť 1 400 € na položku 637 

– služby z dôvodu vypracovanie projektového zámeru pre projekt CIZS k výzve - rozšírenie 

polikliniky. 
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UZNESENIE č. 20/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

 zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 67 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 07.6.0 – Prevádzka polikliniky 

 

Ekon. klasifikácia        Suma 

      -     632 Energie      - 4 250,00 

      -     636 Nájomné                                                               2 850,00 

637 Služby                    1 400,00    

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 
 

RO č. 68 – uvedená zmena rozpočtu je na základe poskytnutej dotácie z MF SR na údržbu verejného 

osvetlenia, kde podmienkou bola spoluúčasť najmenej vo výške 10% z celkovej poskytnutej 

dotácie/dotácia 10 000 €. Tiež boli zakúpené svietidlá na výmenu v meste. 

  

UZNESENIE č. 21/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 68 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

 

Funkčná klasifikácia 06.4.0 -  Verejné osvetlenie 

Ekon. klasifikácia                                        Suma 

      - 631  Energie                                                                  - 3 662,00 € 

- 633   Všeobecný materiál                                                      3 662,00 € 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 
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RO č. 69 – na základe prehodnotenia skutočného čerpania na stredisku aktivačná činnosť bola úspora 

na položke 610 – mzdy a 620 – odvody z dôvodu rozpočtovania miezd a odvodov na dvoch 

koordinátorov pre aktivačnú činnosť, no v skutočnosti nastala zmena a počas roka vykonával túto 

činnosť len jeden koordinátor, ušetrené finančné prostriedky boli presunuté na položku 633 – 

všeobecný materiál, ktorý bol rozpočtovaný v nižšej sume, ako boli skutočné výdavky, nasledovné 

výdavky budú refundované Úradom práce, sociálnych vecí a rodiny  v roku 2019. ( dvojmesačné 

oneskorenie ) 

UZNESENIE č. 22/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 69 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 04.1.2 – Aktivačná činnosť 

 

Ekon. klasifikácia        Suma 

      -     610 Mzdy, platy a ostatné vyrovnania  - 3 652,00 

      -     633 Všeobecný materiál                                             3 652,00 

      -     620 Odvody do poisťovní                                           - 950,00 

      -     633 Všeobecný materiál                                               950,00 

   

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

RO č. 70 – na stredisku miestne komunikácie je potrebné vykonať presun z položky 633 – 

všeobecný materiál na položku 635 – údržba vo výške 4 520,00 € a to z dôvodu úpravy 

parkoviska na Ul. železničnej v Poltári. 

UZNESENIE č. 23/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 70 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  
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Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 04.5.1 -  Miestne komunikácie 

Ekon. klasifikácia  

                                       Suma 

- 633   Všeobecný materiál                                             - 4 520,00  € 

                                              

- 635   Údržba budov                                                        4 520,00, €    

                             

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

 

RO č. 71 – na stredisku kultúrny dom z dôvodu nedoplatku za plyn za vykurovacie obdobie 

2017 bolo potrebné zvýšiť výdavkový rozpočet 632 – energie. 

UZNESENIE č. 24/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 71 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 08.2.0 -  Kultúrny dom 

Ekon. klasifikácia  

                                                             Suma 

- 611   Mzdy                                                                   - 1 368,00  € 

      - 620   Odvody do poisťovní                                    -    492,00  € 

- 632   Plyn                                                                        3 363,00 € 

- 633   Čistiace potreby                                                  -       61,00 € 

- 635   Údržba bodov a prístrojov                                 -     866,00 € 

- 637   Všeobecné služby: poplatky. SF                         -     576,00 € 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

 

RO č. 72 – uvedená zmena na stredisku múzeum nastala z dôvodu vyšších výdavkov na 

odbornú prehliadku plynových a tlakových zariadení  

UZNESENIE č. 25/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 72 
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V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 08.2.0 -  Múzeum 

Ekon. klasifikácia  

                                                             Suma 

- 632   Plyn                                                                             58,00 €   

- 633   Čistiace potreby                                                          24,00 € 

- 635   Údržba budov a prístrojov                                 -     207,00 € 

- 637   Všeobecné služby                                                      125,00 € 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

 

RO č. 73 – na základe prehodnotenia čerpania na stredisku terénna sociálna práca, bol 

potrebný presun na položku 631 – cestovné náhrady  

 

UZNESENIE č. 26/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

 SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 73 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a)presun rozpočtovaných prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 10.7.0 – Terénna sociálna práca 

 

Ekon. klasifikácia        Suma 

      -     610 Mzdy, platy a ostatné vyrovnania  -220,00 

631 Cestovné náhrady                  220,00    

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

 

 

 

 

 



-19- 

 

RO č. 74 – zmena na stredisku dom služieb bola z dôvodu vyplatenia preplatkov na nájomnom 

v budove domu služieb  

 

UZNESENIE č. 27/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 74 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 04.1.1 -  Dom služieb 

Ekon. klasifikácia  

                                                             Suma 

- 632   Plyn                                                                           224,00  €   

- 635   Údržba budov a prístrojov                                  -     756,00 € 

- 636   Nájomné /preplatky/                                                  253,00 € 

- 637   Všeobecné služby                                                      279,00 € 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

 

RO č. 75 - uvedená zmena bola potrebná z dôvodu navýšenia výdavkov na školenia 

zamestnancov matriky  

UZNESENIE č. 28/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 75 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 01.3.3. -  Matrika 

Ekon. klasifikácia  

- 621   Odvody do poisťovní                                                 224,00 €   

 - 633   Všeobecný materiál                                                -  353,00  €   

 - 637   Všeobecné služby                                                      129 ,00 € 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 
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RO č. 76 – na stredisku spoločný obecný úrad neboli rozpočtované odvody do rezervného 

fondu vo výške 1 185,00 €.  

UZNESENIE č. 29/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 76 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a)presun rozpočtovaných prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 04.4.3 – Spoločný obecný úrad 

 

Ekon. klasifikácia        Suma 

      -     610 Mzdy, platy a ostatné vyrovnania  -  368,00 

      -     632 Energie      -  476,00 

      -     633 Všeobecný materiál    -  223,00 

      -     637 Služby       - 118,00 

      -     620 Odvody do poisťovní                          1 185,00 

                                 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

   

 
RO č. 77 -  V zmysle nariadenia EU a zákona č. 18/2018 bolo potrebné zavedenie GDPR v MŠ 

Sklárska, čo ovplyvnilo navýšenie výdavkovej časti rozpočtu v položke 637 – všeobecné služby. 

UZNESENIE č. 30/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 77 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.1.1. -  MŠ Sklárska 

Ekon. klasifikácia  

                                                             Suma 

- 620   Odvody                       - 750,00 € 

- 632   Elektrická energia                                                 - 300,00 € 

- 637   Všeobecné služby, stravovanie                             1 050,00 € 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 
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RO č. 78 – výdavková časť na stredisku opatrovateľky v položke 610 –mzdy bola plánovaná v nižšej 

výške, ako bola skutočnosť, preto bol potrebný presun vo výške 1 425,00 € z položky 620 – odvody do 

poisťovní. 

UZNESENIE č. 31/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 78 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a)presun rozpočtovaných prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 10.2.0 – Opatrovateľky 

 

Ekon. klasifikácia        Suma 

      -     620 Odvody do poisťovní    - 1 425,00 

      -     610 Mzdy, platy a ostatné vyrovnania                        1 425,00 

    

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

RO č. 79 – na základe úspory v MŠ Kanadskej na položkách 610, 620 – mzdy a odvody do 

poisťovní. Prostriedky sa presunuli do interiérového vybavenia.  

 

UZNESENIE č. 32/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 79 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.1.1. -  MŠ Kanadská 

Ekon. klasifikácia  

                                                             Suma 

      - 611   Mzdy                - 2 496,00 € 

      - 620   Odvody                                                               - 1 078,00 € 



-22- 

      - 631   Cestovné                                                              -   100,00 € 

      - 632   Plyn                                                                           356,00 € 

      - 633   Všeobecný materiál                                                2 065,00 € 

      - 635   Údržba a opravy                                                       130,00  € 

       - 637   Všeobecné služby                                                   1 123,00 €  

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

 

RO č. 80 - Uvedená zmena je pripravená na základe zmluvy o dielo č. 40/2017 na čiastočné 

práce na prípojke dažďovej kanalizácie Ul. podhorská vo výške 3 489,02 € /uhradené 5/2018/. 

Na základe uvedenej zmluvy bola uhradená faktúra vo výške 26 500 € v 12/2017. Zmena vo 

výške 240,00 € je za vyhotovenie projektovej dokumentácie a elektroinštalácie pre stavbu: 

Rozšírenie verejného osvetlenia pri prechodoch pre chodcov na miestnych komunikáciách. 

Pripravená zmena vo výške 6,00 € sa týka stavebných úprav na hasičskej stanici 

 

UZNESENIE č. 33/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 80 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 

Ekon. klasifikácia 716                                                                           Suma 

Prípravná a projektová dokumentácia                                       - 3 735,02 € 

                                   

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 

Ekon. klasifikácia 717                                                                          Suma 

                                   

   - Kanalizácia Podhorská                                                            3 489,02  € 

   - Verejné osvetlenie pri priechode pre chodcov                           240,00  € 

   - Rekonštrukcia a modernizácia                                                       6,00  € 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

 

 

RO č. 81 – Zmena rozpočtu je na základe darovacej zmluvy na grant od ALIANZ poisťovne na 

kultúrne podujatie „ Gombovec“. 
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UZNESENIE č. 34/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

B E R I E  N A V E D O M I E 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 81 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a  c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 311                                       Suma 

  -  Grant od  ALIANZ poisťovňa 

      -  Gombovec 2018                                                                           50,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 08.2.0 – Kultúrny dom 

Ekon. klasifikácia                                                                                  Suma 

   - 637 Kultúrne podujatie                                                                     50,00  € 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

 

RO č. 82 – Rozpočtové opatrenie pre ZŠ Slobody je na základe získaného projektu 

 „ Skvalitňovanie školskej úspešnosti žiakov so ŠVVP“  z Ministerstva školstva, vedy, výskumu 

a športu SR.     

      

UZNESENIE č. 35/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

B E R I E  N A  V E D O M I E 

 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 82 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie 

a viazanie príjmov a  c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa 

zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 312                                       Suma 

  -  Projekt „ Skvalitňovanie školskej úspešnosti žiakov  

      So ŠVVP v ZŠ Slobody                                                                58 345,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.2.2.1 –  ZŠ Slobody 

Ekon. klasifikácia                                                                                  Suma 
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   - 610 Mzdy                                                                                       43 320,00 € 

   - 620  Odvody                                                                                  15 025,00 € 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

 

RO č. 83 – Rozpočtové opatrenie pre ZŠ Školská je na základe získaného projektu 

 „ Skvalitňovanie školskej úspešnosti žiakov so ŠVVP“  z Ministerstva školstva, vedy, výskumu 

a športu SR.         

 

UZNESENIE č. 36/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

B E R I E  N A V E D O M I E 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 83 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a  c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 312                                       Suma 

  -  Projekt „ Skvalitňovanie školskej úspešnosti žiakov  

      So ŠVVP v ZŠ Školská                                                                36 219,91 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.2.1.1 –  ZŠ Školská 

Ekon. klasifikácia                                                                                  Suma 

   - 610 Mzdy                                                                                       27 152,31 € 

   - 620  Odvody                                                                                    9 067,60 € 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

RO č. 84 - V zmysle nariadenia EU a zákona č. 18/2018 bolo potrebné zavedenie GDPR na 

stredisku samospráva, čo ovplyvnilo navýšenie výdavkovej časti rozpočtu v položke 637 – 

všeobecné služby o 3 720,00 €.  

UZNESENIE č. 37/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 84 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na 

základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a)presun rozpočtovaných prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, ktorým  
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sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 –  Samospráva 

 

Ekon. klasifikácia              Suma 

      -     636 Nájomné za prenájom budov                    490,00 

      -     637 Služby – školenia a kurzy                                       - 490,00 

      -     632 Energie                                                                      - 3 720,00 

      -     637 Služby – špeciálne (GDPR)                                         3 720,00 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

 

RO č. 85 - Týmto rozpočtovým opatrením sa upraví rozpis finančných prostriedkov 

(transfery) poskytnutých zo štátneho rozpočtu na výchovu a vzdelávanie detí v MŠ Sklárska. 

UZNESENIE č. 38/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

B E R I E  N A V E D O M I E 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 85 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena c) povolené prekročenie a viazanie 

výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. Klasifikácia 312 – Transfery v rámci verejnej správy              Suma 

- príspevok na výchovu a vzdelávanie detí v MŠ Sklárska                        622,00 

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

FK                                                            EK                                              Suma 

- všeobecný materiál                                633                                             622,00 

   

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

5. Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti škôl za r. 2017/2018 

primátorka 

-povinnosť spracovávať správy je od r. 2004, od 1. 4. 2006 platí vyhláška Ministerstva 

školstva SR č. 9/2005, ktorou je stanovená štruktúra a obsah správ. Majú ich predkladať 

zriaďovateľovi do 31. 10. spolu s vyjadrením rady školy. 

 

MVDr. Balog 

-komisia pre školstvo odporúča správy schváliť 
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UZNESENIE č.39/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

S C H V A Ľ U J E 

správy o výchovno – vzdelávacej činnosti  škôl v meste Poltár – ZŠ Školská 3, ZŠ Slobody 2, 

MŠ Kanadská 19, MŠ Sklárska 34, ZUŠ Železničná 5  za r. 2017/2018. 

 

13 za                                           - proti                            - sa zdržal hlasovania         
 

6. Žiadosť o prenájom nebytových priestorov na mestskej tržnici 

primátorka 

-žiadosť je podaná za účelom predaja produktov satelitnej techniky pre SIGNAL CODE na 

tržnici, nájom 67 €/mesiac. 

 

UZNESENIE č. 40/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

S C H V A Ľ U J E 

prenájom nebytových priestorov na Ul. sklárskej č. 765/76 (mestská tržnica) v Poltári pre 

spoločnosť SIGNAL-CODE s. r. o., Špitálska 116/33, 984 01 Lučenec, IČO: 45 697 515.  

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

7. Kúpa pozemku pod miestnou komunikáciou na Ul. slobody v Poltári 

 

primátorka 

-Hanuska Roman ponúkol na odpredaj pozemok pod miestnou komunikáciou na Ul. slobody 

v Poltári. Cena je 3 €/m2,  kúpna cena za celkovú výmeru je 123,00 € pre kupujúceho. Je to 

pred rodinným dom p. Potkana. 

 

UZNESENIE č. 41/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

 S C H V A Ľ U J E 

 

kúpu pozemku pod miestnou komunikáciou na Ulici slobody v Poltári 

 

EKN parcela č. 702/2, druh pozemku orná pôda  o  výmere  41 m
2
, zapísaný na liste 

vlastníctva č. 2594, v  katastrálnom území Poltár, vo výlučnom vlastníctve v celosti 1/1: 

 

pre Hanuska Roman, rod. Hanuska, nar. 31.05.1951, trvale bytom E. B. Lukáča 1871/3,                  

      Šahy, 936 01, občan SR,  

 

za kúpnu cenu 3,00 €/m
2
.  Celková výmera pozemku je 41 m², kúpna cena za celkovú výmeru 

je 123,00 €  pre kupujúceho: 

 

Mesto Poltár, sídlo Železničná 489/1, IČO: 00 316 342, v spoluvlastníckom podiele 1/1. 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 
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8. Odpredaj bytu č. 23 v bytovom dome s. č. 694 a pozemku pod bytovým  
domom na Ul. železničnej pre Kamila Oláha a Marcelu Oláhovú 

primátorka 

-jedná sa o odpredaj bytu Železničná 694/37 a pozemku pre Marcelu Oláhovú a Kamila Oláha za 

celkovú kúpnu cenu 2 678,72 €. 

 

UZNESENIE č. 42/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

Odpredaj nehnuteľností v katastrálnom území Poltár 

v zmysle § 9 a) ods. 8 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, v súlade so Zásadami hospodárenia s majetkom mesta Poltár, týkajúci sa prevodu 

nehnuteľného majetku – nehnuteľností nachádzajúcich sa v katastrálnom území Poltár 

a v spojitosti so zákonom č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov, 

odpredaj 1-izbového bytu č. 23, na 6. poschodí vo vchode č. 37 bytového domu súp. č. 694 na 

Železničnej ulici  v Poltári, stojaceho na parcele CKN č. 2238 v spoluvlastníckom podiele pre 

nájomcov a to pre každého v podiele 1/ 2-ica v pomere k celku a spoluvlastníckeho podielu na 

spoločných častiach a zariadeniach domu  41/3347-ín, zapísaný na LV č. 2192 v k. ú. Poltár, 

nájomníkom bytu za kúpnu cenu 2 678,00 € 

v zmysle § 9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, odpredaj pozemku pod bytovým domom parcela CKN č. 2238 o výmere                   

585 m
2 

– zastavané plochy a  nádvoria, na ktorej je postavený bytový dom sup. č. 694. 

Spoluvlastníckemu podielu 41/3347-ín na spoločných častiach a spoločných zariadeniach 

domu zodpovedá výmera 7,17 m
2
. Z dôvodu štandardného postupu pri predajoch pozemkov 

pod bytovými domami v Poltári je kúpna cena pozemku stanovená na 0,10 €/m
2
, čo pri výmere  

7,17 m
2
 predstavuje 0,72 € 

 

pre: 
 

Marcelu Oláhovú, rod. Cibuľová, nar. 01.03.1977, trvale bytom Poltár, Železničná 694/37  

v  podiele 1/ 2-ica  v pomere k celku 

a 

Kamila Oláha, rod. Oláh, nar. 16.10.1969, trvale bytom Poltár, Železničná 694/37 

v podiele 1/ 2 -ica v pomere k celku 

 

za celkovú kúpnu cenu 2 678,72 €. 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

9. Zámer predaja pozemkov pod bytovými domami na sídlisku na Podhorskej ul. 

primátorka 

-je zámer prevodu majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa týkajúci sa 

odpredaja pozemku pod 7 bytovými domami na sídlisku Hôlo, Ul. podhorská, kúpna cena 

0,10 €/m
2
. 

 

UZNESENIE č. 43/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

Zámer prevodu majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
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v zmysle § 9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, týkajúci sa odpredaja pozemku pod bytovým domom CKN parc. č. 1236 o výmere 

289 m² – zastavané plochy a nádvoria, na ktorej je postavený bytový dom  súp. č. 650, 

vlastníkom bytov v bytovom dome súp. č. 650 v spoluvlastníckom podiele prislúchajúcom 

spoluvlastníckemu podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu za kúpnu 

cenu 0,10 €/m
2
. 

v zmysle § 9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, týkajúci sa odpredaja pozemku pod bytovým domom CKN parc. č. 1239 o výmere 

255 m² – zastavané plochy a nádvoria, na ktorej je postavený bytový dom  súp. č. 629, 

vlastníkom bytov v bytovom dome súp. č. 629 v spoluvlastníckom podiele prislúchajúcom 

spoluvlastníckemu podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu za kúpnu 

cenu 0,10 €/m
2
. 

v zmysle § 9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, týkajúci sa odpredaja pozemku pod bytovým domom CKN parc. č. 1241 o výmere 

262 m² – zastavané plochy a nádvoria, na ktorej je postavený bytový dom  súp. č. 635, 

vlastníkom bytov v bytovom dome súp. č. 635 v spoluvlastníckom podiele prislúchajúcom 

spoluvlastníckemu podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu za kúpnu 

cenu 0,10 €/m
2
. 

v zmysle § 9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, týkajúci sa odpredaja pozemku pod bytovým domom CKN parc. č. 1243 o výmere 

194 m² – zastavané plochy a nádvoria, na ktorej je postavený bytový dom  súp. č. 597, 

vlastníkom bytov v bytovom dome súp. č. 597 v spoluvlastníckom podiele prislúchajúcom 

spoluvlastníckemu podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu za kúpnu 

cenu 0,10 €/m
2
. 

v zmysle § 9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, týkajúci sa odpredaja pozemku pod bytovým domom CKN parc. č. 1244 o výmere 

194 m² – zastavané plochy a nádvoria, na ktorej je postavený bytový dom  súp. č. 512, 

vlastníkom bytov v bytovom dome súp. č. 512 v spoluvlastníckom podiele prislúchajúcom 

spoluvlastníckemu podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu za kúpnu 

cenu 0,10 €/m
2
. 

v zmysle § 9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, týkajúci sa odpredaja pozemku pod bytovým domom CKN parc. č. 1245 o výmere 

185 m² – zastavané plochy a nádvoria, na ktorej je postavený bytový dom  súp. č. 607, 

vlastníkom bytov v bytovom dome súp. č. 607 v spoluvlastníckom podiele prislúchajúcom 

spoluvlastníckemu podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu za kúpnu 

cenu 0,10 €/m
2
. 

v zmysle § 9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, týkajúci sa odpredaja pozemku pod bytovým domom CKN parc. č. 1246  

o výmere 288 m² – zastavané plochy a nádvoria, na ktorej je postavený bytový dom  súp. č. 

639, vlastníkom bytov v bytovom dome súp. č. 639 v spoluvlastníckom podiele prislúchajúcom 

spoluvlastníckemu podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu za kúpnu 

cenu 0,10 €/m
2
. 

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 
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10. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra a MsZ na I. polrok 2019 

hlavný kontrolór 

-naplánoval si 5 kontrol, jedna je osobitná kontrola na odstránenie prijatých nedostatkov. Sú 

tam aj kontroly, ktoré vyplývajú zo zákona. 

 

JUDr. Garajová 

-navrhla uskutočniť kontrolu a predložiť na najbližšie zasadnutie MsZ konané v januári 2019 

záver kontroly 

-zákonnosti, hospodárnosti a efektívnosti vyplatených odmien v zmysle § 20 ods. 1 zákona č. 

553/2003 Z. z. o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme, 

ktoré boli vyplatené zamestnancom mestského úradu vo výplatnom termíne december 2018 

-súladu základnej finančnej kontroly vykonanej mestom Poltár pri tejto finančnej operácii 

s § 6 ods. 3, 4 a § 7 zákona 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite 

 

Predseda návrhovej komisie prečítal dôvodovú správu, ktorá je prílohou zápisnice a návrh na 

uznesenie. 

 

hlavný kontrolór 

-požiadal o vyškrtnutie jednej z kontrol, napr. č. 2, ktorú má v návrhu a prehodnotiť dátum 

 

Mgr. Jánošík 

-mal by sa vyjadriť bývalý primátor. Zamestnanec, ak robil nad rámec práce, ma právo byť 

ocenený, ale na druhej strane, nie je to ničím podložené, čo urobili navyše. Urobiť niečo 

v rámci pracovnej doby, za to máme plat. Malo byť, čo všetko urobili navyše. Sú to peniaze 

občanov. Mali by byť odmenení na základe zásad, aby aj ostatní pracovníci boli primerane 

ocenení. Odmeny boli neprimerané, sedem násobok je dosť. Na mestskom úrade sú aj ľudia, 

ktorí robia zodpovedne. Aj prednosta dostal solídnu odmenu. Koľkokrát sa „nečipol“, chodil 

do práce ako do súkromnej firmy. Odchádzal, ako chcel. Niekto si robil, čo chcel a ešte ho 

odmeníme. Aj kampaň si robil v rámci pracovnej doby. Týždeň robil dozor na úprave cesty na 

Uhorskom. 

 

Gavalec 

-neviem, či sa niekto sleduje, keď má dovolenku, čo robí. Mňa to nezaujíma. Za 8 rokov na 

úrade sa hodnotili, ako sa hodnotili. Prekročené odmeny v rozpočte boli o 4.039 € a odvody 

534 €. Kde si ušetrili na jednotlivých úsekoch, to mali. Nie je pravda, že rozpočet nie je 

použiteľný. Všetci 13 poslanci sme ho schválili. Bol pripravený 24. 11., zverejnený. Nikto ho 

nepripomienkoval. Na účte v r. 2018 je viac ako 1 200 000 €. Keď on preberal úrad, každý 

jeden obyvateľ mal dlh viac ako 20 €. Dnes je dlh 1, 90 € k 1. 12. 2018. To sú skreslené 

informácie, čo sa podávajú. Nezakladá sa to na pravde. 

 

Bc. Tóčiková 

-keď on preberal úrad, bolo splácanie za kúpalisko a za bytovku. Preto je teraz zadĺženosť 

minimálna. 

 

primátorka 

-keď prišla, ako novozvolená primátorka na úrad, nebolo tu už viacej ľudí, vedúcich. Nič 

nebolo odovzdané. Niektorá agenda, hlavne elektronická, bola vymazaná z PC. Týkalo sa to  
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aj ekonómky mesta, nevedeli sme pracovať s rozpočtom. Vyzvala vedúcich zamestnancov, aby 

prišli. Z pracovného poriadku vyplýva, že protokoly musia byť odovzdané vedúcim 

zamestnancom a následne tomu, kto to preberá. Finančné prostriedky, s ktorými mesto 

hospodári, sú finančné prostriedky občanov, preto musíme veľmi efektívne s nimi narábať. 

Nevie si predstaviť, aby ona, ako primátorka a MsZ, rozdelila 90.000 € na odmeny 

a niektorým nedala nič. Pracovníci TS obišli skrátka. Keď prechádzala prevádzky, to bolo 

prvé, čo jej povedali. Na MsÚ boli vyplatené tisícové odmeny a vyplatená odmena nad 6.000 

€. To je odmena, ktorá vysoko presahuje, čo si zamestnanec zaslúži. Neboli odôvodnené. Vie 

si predstaviť, keby sme mali 90.000 €, ako by sme mohli obnoviť vozový park na TS, chodníky. 

V repre fonde nenechal ani €. Primátorka nemohla robiť Silvester, alebo kultúrne podujatia. 

Niektoré položky sú mínusové. Mzdy nechal v mínuse. Konštatovala, že dala schváliť tento 

rozpočet preto, aby sme nemuseli ísť do rozpočtového provizória, aby sa mohla postarať 

v januári o ľudí. 

 

JUDr. Garajová 

-nie je pravda, že si ušetrili, lebo mzdy sú aj v tejto chvíli v mínuse 4.039 € a odvody. 

 

Predseda návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie. 

 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO:  

 

I. UKLADÁ 

hlavnému kontrolórovi uskutočniť kontrolu a predložiť na najbližšie zasadnutie MsZ konané 

v januári 2019 záver kontroly 

-zákonnosti, hospodárnosti a efektívnosti vyplatených odmien v zmysle § 20 ods. 1 zákona č. 

553/2003 Z. z. o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme, 

ktoré boli vyplatené zamestnancom mestského úradu vo výplatnom termíne december 2018 

-súladu základnej finančnej kontroly vykonanej mestom Poltár pri tejto finančnej operácii 

s § 6 ods. 3, 4 a § 7 zákona 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite 

 

7 za                                        - proti                                           6 sa zdržali hlasovania 

Bc. Tóčiková                                                                               MUDr. Baník 

Švingál                                                                                         MVDr. Balog 

Mgr. Jánošík                                                                                 Gavalec 

JUDr. Garajová                                                                             Kurák 

Kromholc                                                                                      Macove 

Bc. Skýpala                                                                                    Račko 

Mgr. Sojková 

 

 

II. SCHVAĽUJE  

a/ návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2019 doplnený o bod 

    I. UKLADÁ 

 

10 za                                 - proti                                          3 sa zdržali hlasovania 

                                                                                              Račko, MUDr. Baník, Gavalec 
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Plány MsZ na I. polrok 2019 

primátorka 

-návrh plánu upravila na predposledný štvrtok v mesiaci 

 

MsZ  

SCHVAĽUJE 

návrh plánu činnosti MsZ na I. polrok 2019 s tým, že zasadnutia MsZ by sa uskutočňovali raz 

mesačne a to predposledný štvrtok v mesiaci: 

24. 1. 2019 

21. 2. 2019 

21. 3.  2019 

18. 4. 2019 

23. 5. 2019 

20. 6. 2019  

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE č. 44/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO:  

 

I. UKLADÁ 

hlavnému kontrolórovi uskutočniť kontrolu a predložiť na najbližšie zasadnutie MsZ konané 

v januári 2019 záver kontroly 

-zákonnosti, hospodárnosti a efektívnosti vyplatených odmien v zmysle § 20 ods. 1 zákona č. 

553/2003 Z. z. o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme, 

ktoré boli vyplatené zamestnancom mestského úradu vo výplatnom termíne december 2018 

-súladu základnej finančnej kontroly vykonanej mestom Poltár pri tejto finančnej operácii 

s § 6 ods. 3, 4 a § 7 zákona 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite 

 

7 za                                        - proti                                           6 sa zdržali hlasovania 

Bc. Tóčiková                                                                               MUDr. Baník 

Švingál                                                                                         MVDr. Balog 

Mgr. Jánošík                                                                                 Gavalec 

JUDr. Garajová                                                                             Kurák 

Kromholc                                                                                      Macove 

Bc. Skýpala                                                                                    Račko 

Mgr. Sojková 

 

II. SCHVAĽUJE  

a/ návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2019 doplnený o bod 

    I. UKLADÁ 

 

10 za                                 - proti                                          3 sa zdržali hlasovania 

                                                                                              Račko, MUDr. Baník, Gavalec 

 

b/ návrh plánu činnosti MsZ na I. polrok 2019 s tým, že zasadnutia MsZ by sa uskutočňovali 

raz mesačne a to predposledný štvrtok v mesiaci: 
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24. 1. 2019 

21. 2. 2019 

21. 3.  2019 

18. 4. 2019 

23. 5. 2019 

20. 6. 2019  

 

13 za                                   - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

11.   Správa o výsledkoch kontroly pracovnoprávnych vzťahov a výdavkov na odmeňovanie 

zamestnancov v podmienkach MsÚ Poltár za rok 2017 

hlavný kontrolór 

-okomentoval správu. Jednotlivé odporúčania sú dané podľa jednotlivých oblastí. 

Vnútorné predpisy povinnej osoby: 

-kolektívna zmluva týkajúca sa kontrolovaného obdobia sa uzatvárala 31. 12. 2014, platnosť 

sa predĺžila na ďalšie obdobie kalendárneho roka. Nie je to správne. V jednej kolektívnej 

zmluve nemôžu byť dve rôzne trvania zmluvy. Kolektívne zmluvy neboli zverejnené. Je 

problém so samotnou účinnosťou kolektívnych zmlúv, ktoré máme uzatvorené. 

Bol tiež nesúlad výplatného termínu, toto bolo odstránené. Boli neaktuálne veci v pracovnom 

a organizačnom poriadku. Nie je vnútorný predpis, ktorý by upravoval odmeňovanie. 

Dohody - mimo pracovný pomer: 

-čo sa týka ZPOZ - u /zapisovanie do kníh/, dohody neboli uzatvorené. Resp. dohody, ktoré 

boli uzatvorené, nepokračovali celé obdobie. 

-nevedenie evidencie práce 

-v jednom prípade rozsah pracovného času nebol dodržaný 

- je uvedený rozsah odmien za r. 2017. Nebolo dodržané, že návrh písomne odôvodní 

príslušný vedúci. 

Oblasť dovoleniek, nadčasov, dochádzka: 

-nie je možné do priamej nadriadenosti zaradiť blízke osoby. Tento nesúlad bol odstránený. 

Dal odporúčanie, aby miesta vedúcich oddelení sa obsadzovali na základe pracovného 

pohovoru, ktorý vykoná primátor. Navrhol v budúcnosti prehodnotiť výberové konania. 

-čo sa týka pracovného pomeru na určitý čas, to je popísané v správe 

-nebol dodržaný pracovný poriadok, prenos dovoleniek do ďalšieho roka 

-je nesúlad v čerpaní pol dňa dovolenky. Nárok na stravný lístok nemal vzniknúť. Spôsobom, 

akým sa realizoval, vznikol. 

-zamestnanec č. 54 sa pravidelne neevidoval v dochádzkovom systéme 

- štyri dovolenkové lístky neboli podpísané 

-navrhol zavedenie evidencie cestovných príkazov 

-odporučil, aby si zamestnanci kontrolovali výkazy práce 

-realizovanie nadčasu a nárok na stravný lístok, taká možnosť je, ale musí byť upravená 

v kolektívnej zmluve 

-povinná osoba nemala špecifikované rozvrhnutie pracovného času. Sú stanovené úradné 

hodiny MsÚ. 

-opustenie pracoviska z pracovných dôvodov nebolo zamestnancami dodržiavané 

-zamestnanci skládky nemali dochádzkovú knihu. Osobné spisy neobsahovali náplne práce. 

-odstupné vyplatené nebolo, odchodné jednej osobe 

 

Opatrenia boli predložené, plnenia boli vo veľa prípadoch do konca roka. 
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primátorka 

-budeme musieť inovovať pracovný a organizačný poriadok 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 45/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

BERIE NA VEDOMIE  

správu o výsledkoch kontroly pracovnoprávnych vzťahov a výdavkov na odmeňovanie 

zamestnancov v podmienkach MsÚ Poltár za rok 2017 

 

12 za                                          - proti                          - sa zdržal hlasovania 

                                                                                      Bc. Tóčiková neprítomná         

 

12. Správa o výsledkoch kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Poltári za  

I. polrok 2018 

hlavný kontrolór 

-v I. polroku sa uskutočnili 3 zasadnutia MsZ, 3 sa neuskutočnili, nakoľko nebola prítomná 

nadpolovičná väčšina poslancov 

-bolo prijatých 49 uznesení, pozastavené boli 3. Prehľad uznesení je v tabuľke. 

-32 bolo schválených, 9 berie na vedomie, 3 neschválené, 5 volí, súhlasí, ukladá, žiada 

Tretia časť obsahuje splnenie opatrení ako povinná osoba zohľadnila odporúčania: 

- nedostatok č. 1, nebol odstránený nesúlad, čo sa týkalo zábezpeky, nebolo prijaté opatrenie 

-Dodatok k zásadám o hospodárení s finančnými prostriedkami mesta nebol zverejnený na  

  internetovej stránke mesta 

-zapisovateľ ekonomickej komisie nebol určený 

-Smernica pre obstarávanie s nízkou hodnotou nebola prijatá 

 

Hlavný kontrolór dal odporučenie číslovať uznesenia prijaté MsZ každý kalendárny rok od 

začiatku. MsZ by sa malo uznášať na VZN a nemali by byť číslované v rámci prehľadu. 

Nemali by byť evidované ani veci, ktoré neboli schválené. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 46/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

BERIE NA VEDOMIE  

správu o výsledkoch kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Poltári za I. polrok 

2018  

 

13 za                                           - proti                            - sa zdržal hlasovania         

 

12. Správa o výsledkoch kontroly postupu verejného obstarávateľa pri zadávaní zákazky 

s nízkou hodnotou – Prípojka dažďovej kanalizácie na Podhorskej ulici v Poltári 

hlavný kontrolór 

-zákazka spadala medzi zákazky s nízkou hodnotou. Verejný obstarávateľ je povinný 

postupovať v zmysle zákona o verejnom obstarávaní, kde sú stanovené 4 podmienky, ktoré by 

mal dodržiavať. 
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Potom popísal v správe samotný priebeh verejného obstarávania. Bolo by dobré zaviezť 

vnútornú smernicu. Odporúča to Úrad pre verejné obstarávanie z hľadiska postupu 

transparentnosti, sprehľadnenia a zosúladenia procesu. 

Pri overovaní hospodárenia postupoval ako pri auditoch. Nebolo identifikované porušenie 

hospodárenia. Naformuloval jeden nedostatok týkajúci sa odvolávania na konkrétnu značku 

je diskriminačná podmienka. V tomto prípade to vplyv na verejné obstarávanie nemá. 

Odporučil vypracovať Smernicu pre verejné obstarávanie s nízkou hodnotou. 

 

Mgr. Jánošík 

-prečo neúspešná firma vykonala práce? IT nemajú s tým skúsenosti. Škoda, že to nevieme 

vykopať vlastnými silami, dať rúry. Ako sa to urobilo, nevie. Tie finančné prostriedky by sa 

mohli dať inde. Verejné obstarávanie treba robiť výhodne, čo najlacnejšie. 

 

Mgr. Sojková 

-je to nedokončené 

 

primátorka 

-asi Mgr. Jánošíkovi išlo o to, že boli oslovené dve firmy a nakoniec obe realizovali stavbu, 

pretože jedna firma zákazku dostala a realizovala to subdodávateľsky. 

 

hlavný kontrolór 

-v smernici by boli presne stanovené rámce. My pre sumy nemáme stanovené nič. Vždy sa to 

dá urobiť lacnejšie, druhá strana je kvalita a skúsenosti. Išla do toho spoločnosť, ktorá s tým 

nemala žiadnu skúsenosť. 

 

JUDr. Garajová 

-IT mali v predmete činnosti takúto prácu? 

 

hlavný kontrolór 

-mali, týždeň pred tým. Nebolo vyžadované v rámci podmienok verejnej súťaže, že treba mať 

stavbu za sebou. 

 

JUDr. Garajová 

-v predmete činnosti musí mať. Keď nemá, musí robiť subdodávateľsky. 

 

hlavný kontrolór 

-oni už v tom čase mali. Toto si musíme my poriešiť. Pre iné orgány sú to malé zákazky. 

 

Gavalec 

-vypočul si p. Jánošíka a hlavného kontrolóra. Kritizujeme projektanta s okrúhlou pečiatkou, 

kde sa podpísal, koľko, ako stojí. Potom každá vec, čo sa tu spraví, môže byť, alebo bude 

kritizovaná. Keď „rozpočtár“ urobil na 45.000 € a vysúťažili sme 26.000, alebo 28.000, 

prostriedky sme ušetrili. Čokoľvek sa tu bude diať, môžeme kritizovať ďalej. Akýkoľvek 

projekt bude pripravený, pozerajme na to, čo za tým sa skrýva, či sa to dá, alebo nedá. Vy ste 

„ odborníci“, do všetkého sa vyznáte, len nedáte na tých, čo to robia. 
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Bc. Tóčiková 

-rozpočet na rodinný dom dodávateľsky je 150.000, svojpomocne 100.000 €. Na to chcel 

poukázať p. Jánošík. Vieme, ako sa robia rozpočty. 

 

hlavný kontrolór 

-nenapádal stanovený rozpočet. Ide o to, že postup je klasický. Rozpočet  sa nacení. Priebeh 

verejného obstarávania je na to, aby sa dosiahla najlepšie cena. 

 

JUDr. Garajová 

-to sa dosiahne najlepšia cena, ale nie je isté pre koho, či pre mesto, alebo pre niekoho iného 

 

Bc. Tóčiková 

-tá firma, ktorá vyhrala, to robila z akého dôvodu, keď firma, ktorá dala o 9.000 vyššiu 

ponuku, to nakoniec robila? Predmetom podnikania je dosahovať zisk. Firma, ktorá to 

nakoniec subdodávateľsky robila, určite dosiahla z toho nejaký zisk. Nerobí to ako charitu. 

Firma, ktorá to subdodávateľsky robila, firma „I“ mala dosiahnuť zisk zo zákazky, ktorú 

vyhrala a nakoniec to robila firma, ktorá dala vyššiu ponuku o 9.000 a aj tak dosiahla na tom 

zisk. Tá firma „K“ mohla rovno urobiť ponuku poníženú nielen o 9.000, alebo o niečo menej 

a bola by podbila zákazku. 

 

Bc. Skýpala 

-ide sa hlavne po cene, aby sa vysúťažila, čo najnižšia. Priorita je dosiahnuť správny pomer 

cena a kvalita. Vyznieva to veľmi podozrivo a to nazývam slušne, že podozrivo, keď sa zapoja 

dve firmy do súťaže, vyhrá to firma „I“ o 10.000 s nižšou ponukou a nakoniec to robí tá 

firma, ktorá mala vyššiu ponuku a spoločnosť, ktorá súťaž vyhrala, si spraví 7, alebo 10 dní 

pred samotnou súťažou, predmet činnosti. Tam dochádza k spochybneniu kvality. Nejaká 

firma, ktorá pôsobí na Slovensku 30 – 40 rokov a 7 dní pred realizáciou súťaže si spraví 

živnosť oprávnenú na konkrétnu činnosť. Je spochybniteľná odborná stránka, kvalita 

vykonanej práce. Neútočí na nikoho. Z jeho pohľadu, keď mu niekto taký dá ponuku a má 

vyhrať, nevie, či 9.000,  je to síce veľký peniaz, je rozhodujúcich, a tá firma nemá žiadnu 

skúsenosť. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie. 

 

UZNESENIE č.47/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

 

BERIE NA VEDOMIE  

správu o výsledkoch kontroly postupu verejného obstarávateľa pri zadávaní zákazky s nízkou 

hodnotou – Prípojka dažďovej kanalizácie na Podhorskej ulici v Poltári  

 

12 za                                          - proti                          1 sa zdržal hlasovania 

                                                                                      Mgr. Jánošík 

 

14. Správa o výsledkoch kontroly záznamov o prevádzke dopravných prostriedkov  

v príspevkovej organizácii Mestský podnik služieb Poltár 

hlavný kontrolór 

-zriaďovacia listina bola z r. 2004, obsahuje niektoré neaktuálne údaje. V správe má uvedené 
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motorové vozidlá k 30. 6. 2018. Avia vyklápač bola vyradená. Zmluvné poistenie za škodu 

bolo uzatvorené v prípade všetkých motorových vozidiel, havarijné poistenie za Škoda 

Octavia, V prípade plošiny, v novembri vypršala platnosť emisnej kontroly. Boli doručené dve 

pokuty od OkÚ Lučenec 2 x 165. Mestom boli uhradené 2 x 110. Uvedené vozidlo bolo celé 

kontrolované obdobie roka 2017 a I. polroka 2018 v prevádzke. V danej veci je potrebné mať 

na zreteli, s akými rizikami je prevádzka takéhoto motorového vozidla spojená a rovnako je 

nevyhnutné prehodnotiť možnosti riešenia tohto stavu. 

Vozový park je značne zastaraný, s výnimkou motorového vozidla IVECO. Všetky vozidlá sú 

staršie ako 10 rokov. Vek niektorých sa pohybuje okolo 30 rokov. Prevádzka takýchto vozidiel 

prináša zvýšené náklady na opravu. 

V rámci kontrolovaného obdobia nebola vykazovaná skutočná spotreba. Bola stanovená 

odhadom a to na základe najazdených km a pohonných hmôt čerpaných v mesiaci. Uvedený 

spôsob nie je správny. Dalo sa odporúčanie, aby sa sledovala skutočná spotreba a to na 

základe dotankovania všetkých motorových vozidiel na konci mesiaca. 

V ďalšej tabuľke je prehľad čerpania spotreby najazdených km vzhľadom na normované 

spotreby vykazované vozidlami. Vykazovaná spotreba je vyššia v porovnaní s normovanou. 

Týka sa to hlavne nákladných automobilov. Skutočnosti, ktoré majú na to vplyv, sú krátke 

trate po meste. V internej smernici sa nastaví nejaká spotreba a tú je potrebné dodržiavať. 

Čo sa týkalo kosačiek, spotreba za rok je 3529 litrov. Chýbala tam evidencia, ktorý deň boli 

vonku. Vo viacerých výkazoch prevádzky motorových vozidiel boli uvádzané údaje typu 

pálenie haluziny v k. ú. Slaná Lehota. Je zakázané zneškodňovať biologicky rozložiteľný 

odpad spaľovaním. 

Jedna faktúra nebola uhradená od UNIMONTU 384, 24. 

Vodiči, zamestnanci MsPS, ktorí riadili motorové vozidlá, mali na ich vedenie vodičské 

oprávnenie. Mali potvrdenie o psychickej spôsobilosti, avšak splnenie podmienky týkajúce sa 

zdravotnej spôsobilosti v štyroch prípadoch nebolo. Školenie vodičov referentských vozidiel 

bolo vykonané 2. 2. 2015. Mali by byť realizované najmenej raz za dva roky. 

Nesprávne, neúplné a nedostatočne preukázateľné vykazovanie údajov v záznamoch 

o prevádzke motorových vozidiel: 

Vo viacerých prípadoch bol identifikovaný nesúlad medzi údajmi uvádzanými v záznamoch 

o prevádzke vozidla a skutočným časom čerpania pohonných hmôt. Často neboli uvádzané 

predpísané náležitosti /účely cesty/. 

Boli prípady, že záznamy boli robené na poslednú chvíľu a preto vznikli nepresnosti, chýbali 

podpisy vodičov. 

V traktore nebolo funkčné počítadlo moto hodín. Spotreba pohonných hmôt sa stanovila 

odhadom. Boli prípady, keď záznamy neboli vypracované vôbec. Pri JCB neboli uvádzané 

účely. 

Navrhované odporúčania: 

-nevykonávanie základných finančných kontrol v zmysle zákona nebolo vykonávané, treba dať 

do súladu 

-zaviesť evidenciu žiadaniek 

-záznamy vyplniť na konci pracovnej doby 
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-doplniť zdravotnú spôsobilosť a preškolenie vodičov 

Termín na odstránenie do 31. 1. 2019. 

 

primátorka 

-navštívila TS, vozový park je zastaralý. Podľa správy hlavného kontrolóra evidencia je 

nedostačujúca. Pre ňu, ako primátorku, je podstatné, aby TS poskytovali kvalitu pre občanov 

mesta, aj pre mesto. Je tam aj podnikateľská činnosť TS. Ako jedných z prvých čaká 

racionalizácia v tom zmysle, že bude hovoriť nielen s občanmi, aké služby si predstavujú, aby 

boli poskytované, ale bude hovoriť aj so zamestnancami. So zamestnancami už hovorila, bude 

s nimi hovoriť individuálne a niečo podobné, čo stanovila pre pracovníkov mesta boli 

motivačné listy, čo sa už dozvedeli aj poslanci od pracovníkov mesta. S každým pracovníkom 

si osobne sadne, bude sa pýtať na pracovnú náplň a bude sa pýtať, čo on považuje za bonus 

vo svojej práci a to, čo v tejto práci nefunguje. S TS asi nikto, kto tu sedí, nie je spokojný. Z jej 

pohľadu máme čo v tejto oblasti robiť. Keď si zostavovala volebný program, dala množstvo 

bodov, lebo bola presvedčená, že veci na TS fungujú, avšak presvedčila sa niekoľko krát 

o tom, že veci nefungujú tak, ako by mali, nielen čo sa týka vozového parku. O TS sa bude 

osobne a verí, že aj poslanci, intenzívne zaujímať. 

 

Švingál 

-je zastaralá technika, je tam bodrel, každý vidí, čo si to prečíta. Čo sa týka plošiny, nemáme 

od nej ani revíziu. Nemáme dva roky revíziu a chodíme s ňou a fakturujeme za ňu. Chlapi, 

ktorí ju obsluhujú, nemajú na ňu papiere. Potom, keď sa niečo stane, nevieme, čo budeme 

robiť. Riaditeľ hovoril, že predkladal správu, že ju treba zrenovovať. V ktorom roku to bolo? 

 

Ing. Solivajs, riaditeľ MsPS 

-2014, alebo 2015, na MsZ požiadal o 20.000 € 

 

Švingál 

-stojí to 5.000. Skúšky nám robí nejaký pán, ktorá nemá oprávnenie. Ani jedno auto nemá 

gazdu. Ani on by nešiel odhŕňať sneh na tom traktore. 

 

Ing. Solivajs 

-p. Štefančík sa viezol na tom traktore 

 

Švingál 

-povedal, že je to hrôza. Radlice máme devastované. Je to 150 € na dve radlice. Sypeme tak, 

že chlap stojí na korbe a hádže lopatou za jazdy. Keď spadne, čo potom. To je na riaditeľovi. 

Vie, že sa to musí urobiť a chlapi robia za minimálne mzdy. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie. 
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UZNESENIE č. 48/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

 

BERIE NA VEDOMIE  

správu o výsledkoch kontroly záznamov o prevádzke dopravných prostriedkov v príspevkovej 

organizácii Mestský podnik služieb Poltár 

 

12 za                                          1 proti                          - sa zdržal hlasovania 

                                                   Švingál 

 

14. R ô z n e 

Zrušenie uznesenia č. 11/2011 pod bodom II/A/4 

 

primátorka 

-v r. 2011 sme uznesením schválili na predaj budovu knižnice v Zelenom. Hovorilo sa na MsZ 

nielen o predaji, ale aj o tom, že občania Zeleného nemajú žiadnu nehnuteľnosť, kde by sa 

mohli stretávať. V súčasnosti je v zlom technickom stave. Nemá význam ju predávať. Mesto by 

sa malo akýmkoľvek spôsobom pokúsiť o jej zhodnotenie. Preto predložila návrh, aby sme ju 

neponúkali na predaj, pretože by mala byť využitá v prospech občanov mesta, ďalšia možnosť 

je využiť pre ZSS. 

Primátorka mesta potom prečítala dôvodovú správu, ktorá je prílohou zápisnice. 

Mesto sa pokúsi minimálne o to, aby prekrylo strechu. Sú tam knihy, alebo sa pokúsi, aby 

bolo ZSS s tým, že v časti by bola zriadená miestnosť pre občanov, pretože nemáme ani voľnú 

miestnosť. 

 

JUDr. Garajová 

-obyvatelia Zeleného nemajú načisto nič, nemajú kde voliť. Zaslúžili by si nejaké miesto, kde 

by sa mohli stretávať, organizovať oslavy, kary a možno v budove ZSS. Pripája sa k návrhu, 

aby občanom Zeleného zostala zachovaná aspoň jedna mestská budova. 

 

Kurák 

-dobre povedala JUDr. Garajová, že obyvatelia Zeleného nemajú nič. Je dobrý nápad, aby 

bol denný stacionár, ak to chcú občania. Tak dobre. Od tej doby, ako to počul, prešiel nejaký 

týždeň, stretáva sa s občanmi. Nechcú tam denný stacionár. Ani sociálne služby. Budovu chcú 

zachovať tak, žeby tam boli priestory, kde by sa stretávali na Silvestra, na stretávkach. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 49/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

 

zrušenie uznesenia č. 11/2011 pod bodom II/A/4 
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ktorým Mestské zastupiteľstvo v Poltári na svojom zasadnutí dňa 05.12.2011 schválilo: 

predaj budovy knižnice so súpisným číslom 37 na pozemku parcela CKN č. 117/1 

a hospodársku budovu na pozemku parcela CKN č. 118/4 a s príslušenstvom (dielňa na p. 

č. CKN 117/2, ploty, vonkajšie úpravy) a pozemkami parcely CKN č. 117/1, 117/2, 118/1, 

118/4. Stavby a pozemky sú zapísané na liste vlastníctva č. 1 v k. ú. Zelené v spoluvlastníckom 

podiele 1/1. 

 

13 za                                                 - proti                                              - sa zdržal hlasovania  

  

MUDr. Baník 

-na MsZ 28. 11. ho inšpiroval kolega Skýpala vyjadrením ohľadom komunitného plánu 

sociálnych služieb. Niektoré informácie neboli úplne jasné. Ak ich on získal nejakým zdrojom, 

nevedeli sme, či robíme dobre pri schvaľovaní, resp. neschvaľovaní. Interpeloval poslankyňu 

VÚC Baníkovú, aby ona interpelovala vedúcu odboru sociálnych služieb a toto vyjadrenie je 

podpísané predsedom VÚC. 

Potom prečítal list, ktorý je prílohou zápisnice. 

Naše ZSS potrebuje mať schválený komunitný plán do 31. 8. 2019. To, čo povedal aj kolega 

Skýpala. Nesplnili sme si zákon, čo sme si mali splniť do 30. 6. 2018. Nemôžeme byť 

poberateľmi v r. 2019 akejkoľvek dotácie zo zdrojov VÚC. Vo VZN sú štyri body a piaty je 

priloženie schváleného komunitného plánu. To sú tri veci, čo hovoril aj p. Skýpala. 

ZSS má predložiť do 31. 8. 2019, ale nesplnili sme si citovaný zákon a nemôžeme dostať 

dotáciu. 

 

Bc. Skýpala 

-MUDr. Baník povedal to, čo povedal on. Možno trochu odbornejšie je to podložené. 

Oficiálne, nejakým stanoviskom, v tom momente narážal na to, ak si poslanci pamätajú MsZ 

z októbra 2018. Jedná sa o priebeh, aký samotné predloženie komunitného plánu a schválenie 

komunitného plánu, čo tomu predchádzalo a čo sa dialo počas MsZ, keď sme boli 

konfrontovaní s informáciami, kde napr. aj on nie je doma v tejto oblasti, ale niektoré veci má 

naštudované a doma si pozrie, lebo mu to nedalo. Keď tu bola p. Lakotová, aj p. primátor sa 

vyjadril v tom zmysle zneli sumy, aj medzi ľuďmi sa niesli také informácie, že sa zrušia ZSS, 

že sa bude doplácať, ak sa to neschváli, v tom momente budú doplácať 300 €. Aj p. Lakotová 

spomínala. Je pravda, že obciam prikazuje zákon, aby sme tento komunitný plán mali. Pri 

každom tvrdení, alebo výstupe ku komunitnému plánu, nikdy nepovedal, že ten plán, že ho 

nepotrebujeme. To nie je pravda. Potrebujeme ho, ale na schválenie tak dôležitého 

dokumentu, si myslí, že treba čas. Ale, aby sa presne vyjadril, treba aj kľud a nie to robiť pod 

tlakom a rýchlo, teraz to schváľme. Tiež poslanci a teraz aj noví, tak isto ako on bol nový, nie 

je to jednoduché naštudovať schválenie a zorientovanie sa v problematike. Koniec koncov má 

MUDr. Baník pravdu, porušujeme zákon tým, že to nemáme schválené, ako aj iné obce. Nie 

sme jediný. Druhá vec je tá, že keď nám bol prvý krát predložený komunitný plán v septembri, 

tak isto aj teraz, keď bude schvaľovaný na ďalšom MsZ, v tom momente nie je nijako 

ohrozený chod ZSS. Schválený komunitný plán sa týka hlavne dotácií, ktoré poskytuje BBSK 

z vlastných príjmov. Aspoň jeho vedomosť je, máme iba dve zariadenia v Poltári, nedošla 

žiadna žiadosť. Do 31. 10. treba podať žiadosť. Nemá vedomosť, aby ZSS v Poltári žiadalo 

dotáciu z týchto príjmov. O nič sa neprišlo. A dostal takú informáciu, že k tejto žiadosti, ak 

nie je komunitný plán schválený, stačí dodať čestné prehlásenie, že komunitný plán bude  
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schválený. Nič to nemení na tom, že je to v rozpore so zákonom a pevne verí, že sa komunitný 

plán schváli. 

 

MUDr. Baník 

-upozornenie v bode 2 sa netýka dotácií na čerpanie ZSS. Týka sa to akejkoľvek dotácie, 

o ktorú požiada mesto Poltár. Je to vo VZN, ktoré citoval. Je 5 príloh, ktoré mesto musí 

dodať. Jedna z nich je vzťah ku komunitnému plánu. 

Toto vôbec nie je preto, že chceme zavádzať, alebo konfrontovať. Je to jasné stanovisko, ktoré 

my musíme dať do poriadku časom, aby sme tieto povinnosti, ktoré máme voči zákonu, mali 

splnené. 

 

primátorka 

-tiež komunikovala s BBSK k tomuto dátumu. Nikto z mesta Poltár zatiaľ nepožiadal o dotáciu 

a bola možnosť vo februári doložiť, ak bude schválený komunitný plán. Pre ňu bola zásadná 

otázka, či niečo neschválením komunitného plánu ohrozíme v meste Poltár. Čo sa týka ZSS, 

tie konkrétne informácie, ktoré hovorili, že seniori, ktorí žijú v tomto zariadení budú platiť 

o 300 € viac, boli zavádzajúce, pretože nebudú platiť viac. 

Pre nás je konkrétne ten dátum, o ktorom sme hovorili a čo sa týka dotácií, ktoré môžu 

z dotačného programu poskytovať, VÚC zatiaľ nevie o žiadosti, ktorá by tam bola doručená 

v tom čase. Preto sme neschválením komunitného plánu neohrozili chod mesta Poltár. To, čo 

povedal p. Baník a p. Skýpala, je totožné, len p. Baník to uchopil z inej strany, ako on.  

 

MUDr. Baník 

-chcel oficiálnu správu, lebo ani on nemal jasno v termínoch. Toto je jasné stanovisko, čo 

máme urobiť a aké povinnosti pre nás vyplývajú. 

 

Mgr. Jánošík 

-my sme schválili uznesenie č. 166/2018 z 15. 3. 2018. Mesto Poltár, ako zriaďovateľ ZUŠ, 

malo požiadať o odpredaj budovy spojenej školy, bývalý kataster za 1 € BBSK za účelom 

využitia pre ZUŠ. Toto uznesenie je dodnes platné. Toto uznesenie primátor podpísal, 

hlasovalo za 10 poslancov. 

 

MVDr. Balog 

-treba prečítať celé uznesenie 

 

Mgr. Jánošík 

-mesto Poltár schvaľuje predaj za 1 € BBSK za účelom využitia priestorov pre ZUŠ 
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MVDr. Balog 

-v uznesení sme poverili primátora, aby začal jednanie s BBSK za účelom toho, čo si povedal. 

Prvú vetu si nepovedal a tá je najdôležitejšia. My nemôžeme schvaľovať predaj cudzej 

budovy. 

  

Mgr. Jánošík 

-potom na to dvaja poslanci BBSK predložili za okres Poltár iný návrh a ten bol schválený. 

Predseda VÚC to nepodpísal, lebo tu bol rozkol, uznesenie MsZ v Poltári a ich uznesenie. 

 

Bc. Skýpala 

-v správe spomenul hlavný kontrolór uznesenie č. 166/2018, kde sme žiadali primátora, aby 

požiadal o odpredaj spojenej školy, že nebolo splnené. Nepožiadali sme o odkúpenie tejto 

budovy za účelom využitia priestorov pre ZUŠ. P. Jánošík chcel povedať, že 10 hlasmi sme 

schválili, aby primátor požiadal o odpredaj budovy za účelom využitia priestorov pre ZUŠ. To 

bolo 15. 3., to nepožiadal, ale o dva, tri mesiace neskôr, dvaja poslanci VÚC žiadali na úplne 

iné. 

 

JUDr. Garajová 

-blížia sa termíny odovzdania majetkových priznaní. Potrebujeme zriadiť komisiu pre ochranu 

verejného záujmu. Potom predniesla návrh na uznesenie. Princíp obsadenia komisie je daný 

zákonom, musí tam byť zástupca politickej strany, ktorá sa dostala do MsZ a zástupca 

nezávislých poslancov.  

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 50/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

Z R I A Ď U J E 

 

komisiu pre ochranu verejného záujmu v zložení: 

MUDr. Radovan Baník – predseda /KDH – SaS/ 

MVDr. Július Balog – člen /SNS/ 

JUDr. Bronislava Garajová – člen /SPOLU/ 

 Mgr. Pavel Jánošík – člen /Obyčajní ľudia a nezávislé osobnosti – OĽANO/ 

Bc. Ján Skýpala – člen /SME RODINA – Boris Kollár/ 

Bc. Martina Tóčiková – člen /nezávislá/ 

 

12 za                                                  - proti                                             1 sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                  MVDr. Balog 

 

Hlasovanie, či sa môže ukončiť rozprava poslancov: 

13 za                                                - proti                                            - sa zdržal hlasovania 
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p. Štefančík, občan 

-poďakoval za viditeľné zmeny, ktoré sa tu začali diať, čo sa týka transparentnosti. 

Zverejňovanie materiálov MsZ bola doteraz jeho robota. Ďakuje primátorke, že ho zbavila 

tejto povinnosti. 

-tá jeho osobná skúsenosť s traktorom, ktorý drží pohromade len silou vôle. To nie je na 

chválu riaditeľa, to je na jeho hanbu a hanbu nadriadeného, ktorý bol. 

-kto platil za vozidlo, za jazdy do chatovej oblasti v Uhorskom 

 

Ing. Solivajs 

-bol na PN, asi nikto 

 

p. Štefančík, občan 

-pre koho robili pracovníci TS? 

 

Ing. Solivajs 

-to je v záznamoch, bol tam p. Dudáš a p. Radič 

 

p. Štefančík, občan 

-ešte má jeden dotaz ohľadom valného zhromaždenia pre likvidáciu odpadu na Brezničke. 

Dostalo sa mu do uší, že pred VZ dvaja tu prítomní poslanci konali proti záujmom mesta, keď 

obiehali starostov  obcí a vybavovali, aby sme boli vyšachovaní, naša primátorka, z vedenia 

tohto združenia. Hoci máme najväčší podiel tam, bude diktovať ten, čo sa dal zvoliť z obce, 

ktorá má možno 10 %. Vyzval poslancov, čo ich k tomu viedlo. P. Gavalec, Račko 

v spoločnosti  s Olšiakom. 

 

Račko 

-my sme nikoho neobiehali. P. Chromek bol predsedajúci, pripravovali sme program. Žiadne 

obiehanie nebolo. 

 

Gavalec 

-konštatoval, že pripravovali tak, ako má byť. Nech povie jedného starostu, koho obiehali. 

 

Kuvik, občan 

-čo bolo na zhromaždení tajné, že ich dnuka nepustili, ale si odhlasovali, že zasadnutie je 

tajné. Nech sa vyjadrí primátorka, aké kšefty sa prejednávali, keď to občania mesta nemajú 

vedieť. 
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primátorka 

-môže povedať sama za seba, keď ju oslovili občania prítomní pred budovou, kde sa malo 

realizovať VZ, tak dala návrh, aby hlasovali o tom, že môžu byť občania vpustení na 

rokovanie, pretože jej sa zdá, že žiadne tajnosti sa tam nerobia. Jedná sa o spravovanie 

verejných financií. Hlasovanie dopadlo tak, že starostovia okrem nej a Sušian, všetci 

hlasovali za to, aby občania neboli prítomní počas rokovania VZ. Druhá vec je, že návrh, 

ktorý vyšiel bol, aby konateľom spoločnosti bol Ing. Olšiak, starosta obce Uhorské. 

V dejinách mesta Poltár a skládky, ktorá sa nachádza v jeho k. ú. sa nikdy nestalo, aby 

konateľom združenia nebol primátor mesta Poltár. Stalo sa to až teraz. Došlo k tomu tak, že 

starosta obce Sušany navrhol, aby kandidovala aj ona. Vie presne, ktoré obce ju volili. Hoci 

sa tvárime, že voľba je tajná, nie je tajná, pretože na každom lístku je napísaný počet  %, 

ktoré obec má v združení. Presne vie, ktoré obce ju volili. Boli to 3 obce a Poltár. To 

znamená, že získala menej hlasov, ako Ing. Olšiak. Starostovia jej povedali, že boli 

kontaktovaní, aby volili Ing. Olšiaka. Kým, to nevie. Je jej to veľmi ľúto, lebo skládka je v k. ú 

Poltár. My finančné prostriedky, ktoré dávame, sú najobjemnejšie, vyvážame najobjemnejšie 

smeti. Najsmutnejšie na tom je, že skládku zakladal Koršó. To, čo sa stalo je nepríjemné, nie 

pre ňu, pretože ona iba zastupuje ľudí, je to nepríjemné pre tých ľudí, ktorí to takto vybavili. 

To, že Martina Brisudová nemá byť v združení, kde predtým bolo mesto Poltár, škodí nie 

Martine Brisudovej, ono to škodí Poltáru a ľuďom, ktorí v ňom žijú, pretože ich nebude mať 

kto reprezentovať. Na jednej strane ju zvolili ľudia svojimi hlasmi za primátorku mesta, na 

druhej strane bola nezvolená do základných združení, kde predtým mesto Poltár bolo. Je síce 

v Rade združenia. Najsmutnejšie na tom bolo to, že odtiaľto odišla p. Štrbová, ktorá 

neodovzdala žiadny protokol a na združení chce mať úväzok 1, 00. Primátorka konštatovala, 

že je človek priamy, rovný a transparentný, nebojí sa o tom hovoriť, lebo to nie je v poriadku. 

Nehovorí, že na združení netreba ekonóm, hovorí, že p. Štrbová bola vedúcou ekonomického 

oddelenia, popritom robila na pol úväzku skládku a teraz, keď stadiaľto odišla s krásnym 

odstupným, sa rozhodla, že jej dá skládka úväzok 1, 00. Treba zaargumentovať, či treba taký 

úväzok, aby mesto a obce zaplatili ďalšiu osobu, s ďalším úväzkom na skládke. 

 

JUDr. Garajová 

-chcela povedať, aby boli všetci úplne v obraze, že hlasovacie práva má mesto Poltár vo výške 

 32, 31 %, Uhorské 3, 29 %. Pokiaľ naši dvaja kolegovia hovoria, že pripravovali VZ 

a nelobovali za voľbu iného kandidáta, ako je primátor mesta Poltár, tak ho teda pripravovali 

zle, pretože nám bude veliť starosta obce, ktorá prispieva do rozpočtu vo výške 3, 29 %. Myslí 

si, že nelobovali za práva tohto mesta, pretože tam mal byť primátor mesta Poltár. Je to jedno 

aké meno. Pretože máme najväčší podiel, na našom území je to a my tam najviac prispievame. 

Nebojovali za práva mesta, bojovali za iné práva, nie za naše. 

 

Dudáš, občan 

-budúce zvyšovanie za smeti nebude v réžii našej primátorky, ale v réžii p. Olšiaka, vďaka 

 p. Gavalcovi, vďaka našim dvom poslancom. 

-chcel vedieť, ako hospodárilo kúpalisko tohto roku 
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Gavalec 

-náklady na vývoz sa spočítajú, to nemá nič spoločné ani s mestom, ani so žiadnymi obcami, 

ako mesto vychádza z poplatkov. Keď 107.000 sú náklady, 107.000 sa vyberá. Tie obce, ktoré 

to nespravili, doplácajú na občanov. 

 

Dudáš, občan 

-konštatoval, že na Málinci majú traktor z eurofondov, lebo si zriadili kompostovisko. Aj 

prídavné zariadenia. Treba sa tam ísť pozrieť. 

  

Kojnok Juraj, občan 

-niekedy obsluhovali túto činnosť strojov TS. P. Gavalec, keď neuspel ako primátor, tak to 

preniesol do združenia. 

 

Gavalec 

-zamestnanci vyvážali smeti každý deň v týždni, teraz sa vyváža jeden a pol dňa, ušetrilo sa 

a menej sa platí pre združenie 

 

Kojnok Juraj, občan 

-kocky, ktoré boli získané na ihrisku pri stavaní tribúny, boli odvezené na smetisko. Tam bol 

prítomný p. Račko, ktorý odvážal na paroháči. 

Nemáme jeden chodník od klubovne po hraciu plochu. Povedal, že sa budú robiť nové 

chodníky a urobil sa len od tribúny z jednej a druhej strany. Nevie, kto je konateľom 

a zástupcom mesta pri stavaní tribúny. Pán poslanec má zákaz činnosti, nemá na ihrisku čo 

robiť. Dokonca sa sám vzdal. Kde sú TS, ktoré majú zastrešovať všetky práce v meste.  

V klubovni nemohli robiť TS. V záujme Vašom je len to, aby ste dostali niečo. Všetky práce 

mohli byť o polovicu lacnejšie. 

-na Poltári nehrá ani jeden hráč z Poltára. Všetko cudzinci. 

-15 zamestnancov je na TS, 3 administratívni pracovníci, 3 ľudia sa vyvaľujú na kúpalisku 

celý rok. MUDr. Baník zamestnal hospodára, ktorý je obyvateľ Veľkého Krtíša. Je 

zodpovedný za kosenie a polievanie. Jeho ani na ihrisku nevidíte. Aké vzťahy sú v TS, si 

nevieme, ani predstaviť. Boli pred 3 rokmi pracovníci za Gavalcom, nič nedoriešil. Či je Ivan 

Solivajs kamarát, nemá na to, nemá o to ani záujem, on nemá o nič záujem. 

 

primátorka 

-čo sa týka správcu ihriska, jeho zmluva končí 30. 12 a nebude mu predĺžená. Ona osobne ho 

bola hľadať na ihrisku, nenašla ho, riaditeľ povedal, že bol u lekára. 

Máme teraz na kúpalisku nejakých ľudí? 
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Dudáš, občan 

-vždy, keď tadiaľ ide, má tam auto a „chrní“ tam 

 

primátorka 

-ako to bolo s kockami? 

 

Račko 

-z TS si objednali kontajner, mali sme odviezť kocky, z ktorých bolo 50 % obdrvených, na 

ktorých bol nalepený betón. Nevie, kto by robil tú robotu. Podľa neho to boli nepoužiteľné 

kocky. Sú na skládke. 

 

Kojnok Juraj, občan 

-veľkoobjemové kontajnery boli majetok mesta, ako boli prevedené a tiež UNC 

 

primátorka 

-sú tam kontajnery a UNC? 

 

Račko 

-UNC je a kontajnery za všetky obce 

 

Ing. Solivajs 

-1 kontajner je vo dvore a 12 na Brezničke, 1 na Zelenom v cintoríne, l na Slanej Lehote 

 

primátorka 

-UNC patrí nám?  

 

Ing. Solivajs 

-bol vyradený z evidencie, dva roky je na Brezničke 

 

primátorka 

-kto ho vyradil? 

    

Ing. Solivajs 

-to prešlo mestským zastupiteľstvom 
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primátorka 

-ako nefunkčné a tam je funkčné? 

 

Ing. Solivajs 

-tam všade tiekol olej, nedalo sa opraviť. Na základe toho sa v novembri 2010 kúpilo JCB 

z kapitálových prostriedkov 

 

Kojnok Michal, občan 

-ešte pred mesiacom bolo na TS železo, 20 – 25 kusov zo starých tehelní 

 

Kojnok Juraj, občan 

-tam bolo viac železa. Boli nosníky, stĺpy. Mesto sa podieľalo na likvidácii IT. Nosníky boli 

tam možno aj 20 ks z jednej budovy, potom bola paneláreň 5 m stĺpy a na tých boli tiež 

nosníky. On to osobne pálil. 

 

primátorka 

-kde sa nachádza toto železo? 

 

Ing. Solivajs 

-odviezlo sa 

 

primátorka 

-kto ho odviezol? 

 

Ing. Solivajs 

-odviezol ho jeden pán 

 

primátorka 

-ktorý? 

 

Ing. Solivajs 

-na TS nemáme v evidencii žiadne železo 

 

JUDr. Garajová 

-keď nebolo v evidencii, prečo tam bolo uložené? Platil tam niekto nájom? 

 

Ing. Solivajs 

-nie 
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JUDr. Garajová 

-každá vec niekomu patrí, odkiaľ prišlo to železo? 

 

Ing. Solivajs 

-to železo bolo tam, keď prišiel 

 

primátorka 

-p. Kojnok, hovoríte, že je to IT? 

 

Kojnok Juraj, občan 

-áno 

 

primátorka 

-tak to patrilo mestu. P. Solivajs, kto si bol pre železá? 

 

Ing. Solivajs 

-pán, nevie meno 

 

JUDr. Garajová 

-ako sa dostal do areálu? 

 

Ing. Solivajs 

-on ho vpustil 

 

JUDr. Garajová 

-a neviete kto to je? A na akom motorovom vozidle to odvážali? 

 

Ing. Solivajs 

-na traktore 

 

JUDr. Garajová 

-ŠPZ ste si poznačili? 

 

Ing. Solivajs 

-nie 
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Kojnok Juraj, občan 

-ale tam bol získaný aj iný materiál. Tam bolo milión tehál, kde sa podieľali nezamestnaní. 

Viete, kde sa premiestnili väčšinou? Na stavbu v obchodného centra pri pošte. Kto staval tie 

budovy? Primátor, ekonómka, kontrolórka, prednosta, riaditeľ TS. Ostatní ľudia nemali 

nárok na nič. To bola vyberaná spoločnosť, ktorá o tom vedela a druhých ani nepripustili.  

A za tie odmeny. Tak pracovali? 

Veď jeho žena za dva roky nedostane taký príjem čo dostali na 1 mesiac. A tak si zaslúžili?  

Také oddelenie ako stavebné, 5 ľudí tam robiť? On si pamätá časy v 70 - tych rokoch, keď sa 

staval Poltár, možno 10 rodinných domov sa postavilo na Poltári do roka. 3 činžiaky boli vo 

výstavbe, garáže sa stavali, záhradkárske osady sa stavali. K tomu boli treba inžinierske siete. 

Jeden človek robil na stavebnom úrade. Dneska aké výkony podávajú a aké odmeny dostali. 

Sa nehanbia? Takto okrádať toto chudobné mesto. Jeden pozemok za 12 rokov nevedeli 

vyčleniť, lokalitu na stavbu rodinných domov pre občanov. Stavajú po dedinách. 

    Jedno pracovné miesto ste nevedeli vytvoriť. To si sa vedel chváliť aj ty, aké máš známosti, 

prezidenta. To bolo fér, keď si ho dopravil sem a robil Ti volebnú kampaň? Prezident SR 

Gašparovič a prezident Humanitnej spoločnosti p. Ivan Sýkora. To mohli? Veď to zákon 

nedovoľuje zúčastňovať sa prezidentom a podporovať kandidátov. Ja som povedal Ivanovi 

Sýkorovi, kamarátovi, čo spravil s nami. Hlupákov ste urobili z nás dedinčanov, lebo vy 

z mesta ste museli prísť, poradiť nám, koho máme voliť. To Ty nevidíš, ale ideš podávať 

sťažnosť na priebeh volieb v Poltári. Vy idete s p. Baníkom. Vzory čestnosti s spravodlivosti. 

Sa nehanbíte ešte podať sťažnosť? 

Ešte Ti pripomeniem, koho máte tých korunných svedkov. Vzor, čo sa večne potuloval po 

úrade, Cubík. Ten čo robil vlastne na úrade? To bolo jeho pracovisko? Pracovisko donášať, 

alebo vynášať? Ktorý ľudí vulgarizoval a nevie ako častoval. To má byť? Ja som sa stretol   

s jeho mamou, tak vieš čo mi povedala? Som sa jej spýtal, či bola doma. Povedala mi: Ak by 

ma videl v dome, tak ma zabije. Tak mi povedala. Ďalší svedok, p. Baník, je Rešutík, ktorý je 

ako sťažovateľ. Za to, že si mu dal bufet na ihrisku? Za to sa Ti odpláca? To je tak, to je 

skutočnosť. 

 

Viera Berkyová, občianka mesta 

-chcela by sa spýtať p. Gavalca. Poznajú sa od malička, v jednej ulici vyrastali, do školy 

chodili a veľmi sa jej to dotklo, nič viac, že to sa stalo, alebo to sa stalo s jeho synom 

prednostom, lebo ona ho tam málo videla. To bola rarita, keď  ho videla v kancelárii a on si 

dovolil ju očierniť, že jej p. primátorka Brisudová dala nejaké peniaze a ona ovplyvňovala 

voličov? Povedala na kameru, nech si každý vyhodí z hlavy, lebo by sa nikdy neponížila a nie 

je to pravda. A prišli ju vyšetrovať z Bystrice. Prvý krát. Už zostarla, v živote nebola ani len 

v zborovni za jej deti, že sa zle správajú. 50 rokov vkuse robí. A všetko si poctivo zarobí 

svojimi rukami, hoci sú slabšie z roka na rok. A ju išiel udať a s ňou sa nerozpráva polovica 

súkmeňovcov za toto? Prečo? To by nikdy nebola čakala, že jej toto spraví a bude ju 

naťahovať za jedny voľby. Veď to sú slobodné  voľby. Každý si volí, koho chce. A toto bolo aj 

pred 4 rokmi, keď p. Tóčiková si robila kampaň. Tak isto mala problém v robote. Teraz p. 

Brisudová, to isté. Prišla aj o robotu. Nebola by už aj tak vládala robiť, bola by už len do 

konca decembra.  

Ale iba to sa jej dotklo, že ju udal. Špinavo ju udal, čo nie je vôbec pravda. 
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Václavíková, občianka 

-mala iba jednu otázku na p. poslanca Baníka a aby sa jej pozrel do očí.  

To Vy skutočne stojíte za takýmto podaním na Ústavný súd? Lebo Vy ste tam tiež. 

-s vašim počtom hlasov a voličov, ktorí Vám verili a so sympatiami, ktoré voči Vám 

prechovávajú, úprimne ste sa z toho miesta, na ktorom ste sa ocitli, popísali tieto špinavosti 

a dokázali podať tie veci na Ústavný súd? 

 

MUDr. Baník 

-nevie, či je to dnes predmet rokovania, ale odpovie. 

Je úplne jedno, čo odpovie, aj tak budete mať svoju pravdu. Moje pohnútky, čokoľvek by som 

Vám povedal a neviete si predstaviť, čo som ja prežil za tie dva roky a aké udania prišli na 

mňa z tábora Vášho. Akými vyšetreniami som musel prejsť, anonymy, aké Váš štáb 

vyprodukoval. 

 

Václavíková, občianka mesta 

-nevie aké 

 

MUDr. Baník 

-vieme, o čom hovoríme 

 

Strapková 

-nevieme 

 

MUDr. Baník 

-MsZ nie je priestor na takúto diskusiu. P. primátorka, kam sa uberá diskusia? 

 

primátorka 

-priestor majú občania, p. poslanec 
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MUDr. Baník 

-som odpovedal, ako som odpovedal. Ústavný súd už totižto rozhodol, náš podnet zobral na 

ďalšie konanie. To znamená, že argumenty, ktoré sme podali, ja som podal argument, bola to 

náhoda, že sme p. Švingála stretli na Ul. pionierskej a partizánskej. Bola to úplná náhoda a 

zvážil som a pozrel som si, mám to tu, ako sa má postupovať v deň volieb a preto som ten 

podnet podpísal a Ústavný súd rozhodol, že naše podnety sú relevantné a dal to na ďalšie 

konanie. 

 

Dudáš, občan mesta 

-ja som napísal Vašej manželke p. Baníkovej na jej stránku, keď bola uverejnená reklama 

primátora na fcb stránke mesta, či jej to nevadí, to porušenie predvolebnej kampane.Tak mi 

odpovedala, že ju to nezaujíma. A zrazu sa tuná zaujíma o veci. Vzory morálky. 

 

MUDr. Baník 

-je jedno, čokoľvek povieme, aj tak budete mať vždy pravdu a Vaše kolegyne vedia, o čom 

hovorím. 

 

Václavíková občianka mesta 

-v čom, aké udanie. Kto podal na p. poslanca Baníka? Ja nepovažujem nikoho z Vás za nejaký 

tábor. 

 

MUDr. Baník 

-v rámci predvolebnej diskreditácie posledné dva a pol roka som niekoľko krát bol na základe 

anonymných vyjadrení 

 

Dudáš, občan mesta 

-to sú anonymy 

 

Bc. Tóčiková 

-ja som na Teba nikdy v živote nepodala žiadne udanie, keď si Ty teraz mňa oslovil ako  
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kolegyňu. Povedal si kolegyne.. Kolegyne sme tu boli tri. Lenka odišla, je tu ešte primátorka. 

Opýtala sa za seba, že ktoré udania na neho dala. 

 

MUDr. Baník 

-teraz povedal, že boli anonymné. Toto je situácia, ku ktorej nemá dochádzať. Vy máte teraz 

svoju pravdu. ja som podal na súd pod svojim menom a súd rozhodol, že zákon bol porušený, 

pretože v ďalšom bod 11, ktoré sú Hrnčiarske Zalužany, kde tak isto podali, automaticky 

zamietol pre nedostatok dôkazov. Naše podanie bolo dané do ďalších sedení.Ústavný súd 

rozhodol, že tam pochybenie bolo, otázku miery zavinenia povie. 

 

Bc. Tóčiková 

-mňa teraz ranilo to, že si povedal, že ja som dala nejaké udanie 

 

MUDr. Baník 

-p. primátorka, neviem, či je toto priestor, nie si je istý 

 

Václavíková, občianka mesta 

-Vy si vážte tie hlasy a máte na to relevantne odpovedať a nie sa obracať na primátorku, že 

kam sa to uberá 

 

MUDr. Baník 

-ja si vážim. Ja som si za svojimi konaniami a rozhodnutiami stál 

 

Václavíková, občianka mesta 

-ste stotožnený s tým, že ste urobili dobre a súd rozhodol správne zatiaľ? A bolo také 

porušenie moratória, vy ste mali pocit, že bolo oprávnenie na to, aby boli druhé voľby? 

 

MUDr. Baník 

-nie, potom citoval zákon ohľadom moratória /viď kamera/ 
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Toto bola jedna z vecí, ktoré vydala Štátna volebná komisia. A keďže sme sa s kolegom 

Švingálom stretli úplnou náhodou na jednom mieste, na základe tohto prišiel domov a 

povedal si, nech Ustavný súd povie. Prijala to Ústredná volebná komisia, ktorej predsedom 

bol bývalý ústavný právnik a keď to zobrala Ústredná volebná komisia ako podnet, už tá 

mohla povedať, toto je nesprávne, tieto argumenty sú nesprávne, neprijímame. ÚVK na čele  

s p. Baránym to prijala. Ak to oni prijali, to znamená, že mal za to, že ich protest bude  

v poriadku. Teraz Ústavný súd povedal áno, bol porušený zákon.. Otázka je miera zavinenia.. 

Mne vôbec nejde o nové voľby. Miera zavinenia môže byť od napomenutia, pokuty a nevie čo, 

až po voľby. Pre neho zadosťučinenie je to, čo teraz súd povedal že ten zákon porušený bol. 

To je pre neho dôležité. Aký trest vynesený bude, to už nie je pre neho dôležité. Bolo to 

premiestňovanie mobilného bilbordu, súd povedal áno, je to tak. Otázka je, do akej miery to 

ovplyvnilo voľby. 

 

JUDr. Garajová  

-Ústavný súd rozhoduje v tom prípade v dvoch fázach. V prvej fáze posudzuje čiste formálne 

záležitosti podania, kto navrhuje, či dosiahol potrebný počet hlasov, aby sa mohol tohto 

domáhať a či to nejakými skutočňosťami zdôvodnil. Tento návrh formálne záležitosti mal, 

 z tohto dôvodu, čo sme aj očakávali, prijatý bol na ďalšie konanie. Hrnčiarske Zalužany tieto 

náležitosti nemali. Nie je pravda, že Ústavný súd konštatoval, že došlo k porušeniu zákona. To 

je prvá vec. A druhá vec, chcela by sa spýtať, keď hovoríme o presúvaní bilbordu, čo 

považujeme za presúvanie bilbordu? 

 

MUDr. Baník 

-ak Ústavný súd povie, že všetko bolo v poriadku, ja s tým nemám problém 

 

JUDr. Garajová 

-a máte pocit, že presun bilbordu by Vám dalo o 500, o 800 hlasov viac? 

 

MUDr. Baník 

-nejde o mňa vôbec 

 

JUDr. Garajová 

-chcete zrušiť voľby 

 

MUDr. Baník 

-lebo jedna z možností je aj zrušiť voľby 
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Bc. Tóčiková 

-citovala, čo znamená bilbord. Myslí si, že aj keď má auto veľké, ani na jej, ani na auto  

p. Švingála, sa taká veľká plocha nezmestí. 

 

MUDr. Baník 

-ak Ústavný súd povie, že je všetko v poriadku, nemá absolutne problém uznať to, čo povie 

 

Ridzoň Július, občan mesta 

-on tu robil za p. Koršoa, aj syn tu robil, boli voľby, vždy dve autá pridelené na lístky na 

nemobilných voličov. Jeho zaujíma, prečo p. primátor nevyčlenil jeden voz. Keby bol vyčlenil, 

my tento prípad ani neriešime. 

 

Gavalec 

-môžem povedať, že dve autá boli pripravené 

 

Ridzoňová, občianka mesta 

-deň predtým si povedal, že nedáš auto 

 

Strapková, občianka 

-predsedovi volebnej komisie a ja som bola podpredsedníčka, ste povedali, že žiadne auto 

nedáte 

 

Gavalec 

-to p. Žilák povedal 

 

Strapková, občianka 

-ako viete, že p. Žilák? 
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Gavalec 

-ale zapisovateľky vedeli, všetky ich mal. Kto požiadal, mal auto. 

 

Ridzoňová, občianka mesta 

-prečo ich neupozornili 

 

Berkyová, občianka mesta 

-nikdy také poctivé demokratické voľby neboli, ako teraz 

 

Ridzoňová, občianka mesta 

-členovia volebných komisií podpísali, teraz budú svedčiť 

 

Kuvik Jozef, občan mesta 

-spomínali ste Poltársky občasník č. 6. Chcel sa dozvedieť niektoré informácie. Dal na mesto 

dotaz, kde mu mali odpovedať, kto vydáva občasník, kto písal za stavebné oddd., ekonomické 

odd. Nikto doposiaľ nedal odpoveď z mesta. Pýtal sa poslancov, kto je redakčná rada 

časopisu. Potom sa opýtal p. Gavalca. 

 

Gavalec 

-8 ročné obdobie, ktoré sme vytiahli zo skutočnosti, ktoré boli. Tam bolo presne napísané, čo 

sa spravilo a čo sa nespravilo. 

 

Kuvik Jozef, občan mesta 

-č. 5 bolo týždeň, alebo dva týždne pred voľbami, ale č. 6 bolo 3 dni pred voľbami, v deň 

moratória, aby sa nemohlo na neho reagovať 

 

Štefančík 

-deň pred moratóriom 
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primátorka 

-takú žiadosť, ako je tu, nezaevidovali, ani ju nenašli. Ak bola daná, nemáme ju, ani nevie, čo 

by odpovedala, lebo nevie, aké boli otázky. 

 

Kuvik Jozef, občan mesta 

-odovzdal žiadosť podpísanú na podateľňu 

 

primátorka 

-19. 11. prevzala p. Deáková. Bolo treba odpovedať do 8 pracovných dní. Potom prečítala 

žiadosť o sprístupnenie informácie. /viď kamera/ 

 

Gavalec 

-jasne povedal, že je to zhodnotenie 

 

Václavíková, občianka mesta 

-kto vytvoril a štylizoval článok? 

 

Gavalec 

-ja, lebo som za 8 rokov zhodnotil všetko 

 

Strapková, občianka mesta 

-p. Gavalec, Vy ste to dokázali? Veď sa neviete vyjadrovať 

 

Šenkár, občan mesta 

-SRZ podal žiadosť 26. 10. na MsÚ o finančnú podporu 
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primátorka 

-komu ste dali žiadosť? 

 

Šenkár, občan mesta 

-priamo p. Gavalcovi, žiadajú 80 % 

 

Gavalec 

-ak si mi odovzdal, je to na ekonomickom odd. 

 

Kojnok Juraj, občan mesta 

-aby boli v mestskom rozhlase zverejňované dôležité jednania a hlasovanie každého poslanca, 

kto, za čo hlasoval. Nemá každý internet. 

Opýtal sa poslancov, komu dávali sľub, či p. Gavalcovi, lebo hlasujú podľa neho, alebo 

primátorke s tým, že budú slúžiť občanom mesta? 

Alebo p. Gavalcovi, poslancovi? 

 

Gavalec 

-zápisnice všetky sú zverejnené, to nie je tajnosť 

 

primátorka 

-informácie z MsZ budeme zverejňovať v mestských novinách a budeme dávať informácie aj 

do mestských častí. P. Skruteková išla pozrieť žiadosť SZR a ak sa to odsúhlasí, budeme to 

musieť zúčtovať do konca roka. 

UZNESENIE č. 51/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

finančný príspevok vo výške 80 % pre OO SRZ z poplatkov ich členov pre mesto Poltár 

/príjmy za rybárske lístky za r. 2018/ 

 

12 za                                          - proti                                             - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                          Mgr. Sojková neprítomná 
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   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakovala primátorka mesta 

prítomným za účasť a rokovanie MsZ ukončila. 

 

 

Mgr. Martina BRISUDOVÁ 

         primátorka 

 

 

 

Mgr. Lenka SOJKOVÁ                                                 Ján KROMHOLC 

I. overovateľ                                                                II. overovateľ 

 

 

 

Zapísala: Marta KUPČEKOVÁ, vedúca správneho odd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z ÁPISNICA 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

dňa 27. 12. 2018 


